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Spoštovane občanke in občani!
Vsepovsod lahko poslušamo in beremo, v katere družbene 

sfere in področja je posegla kriza in vendar je zagotovo najbolj 
prizadela gospodarsko panogo, ki je v zadnjih desetih ali pet-

najstih letih tudi najbolj cvetela. To 
je zagotovo gradbeništvo. 

Negativnim vplivom se niso izo-
gnili niti nekateri izvajalci večjih in-
vesticij v naši občini. Podjetje Gradi-
šče iz Cerknice, ki je gradilo vrtec v 
Rakitni, je že v stečajnem postopku. 
Bolj skrb vzbujajoče pa so govori-
ce o težavah Gradbenega podjetja 
Grosuplje. To podjetje je skrbno in v 
rokih zgradilo Osnovno šolo Brezovi-
ca,  isto podjetje pa gradi tudi Dom 

za ostarele v Notranjih Goricah. Na šoli je potrebnih še nekaj 
popravkov, nedokončane pa so tudi posebne okenske žaluzije. 
Vendar bomo za odpravo res redkih pomanjkljivosti lahko upo-
rabili zadržana sredstva ali bančno garancijo, zato je skrb, da 
celotne investicije ne bi zaključili v skladu z načrti in standardi, 
odveč. 

Tudi gradnja doma za ostarele kjub težavam ne zastaja in 
pričakovani rok dokončanja, to je letošnja jesen, po navedbah 
investitorja še vedno drži.

V še tako težkih gospodarskih razmerah pa se kažejo tudi 
poslovne priložnosti. Ena takšnih se nakazuje tudi v naši obči-
ni. Podjetje Petrol je postalo lastnik opuščenega kamnoloma v 
Preserju in ga namerava v prihodnje prodati. Gre za območje 
velikosti cca 28.000 m2, ki je v prostorskih aktih že opredelje-
no in predvideno za opravljanje različnih gospodarskih dejav-
nosti. To je zagotovo priložnost za skupinski nastop podjetni-

kov tega območja, ki se srečujejo s pomanjkanjem prostora za 
vzpostavitev, prestavitev ali širitev svoje dejavnosti.  Potencial-
nim interesentom predlagam, naj dodatne informacije poišče-
jo na Občini Brezovica.

Sivino in meglo zimskih dni nam v naši občini zelo uspe-
šno preganjajo društva z različnimi kulturnimi prireditvami. 
Tako so se svojim krajanom z izredno slikovitim celovečernim 
nastopom predstavili stari in mladi rakiški kulturniki. Tudi v 
novi kulturni dvorani Osnovne šole Brezovica smo si lahko pr-
vič ogledali pravo gledališko predstavo. ZŠAM Dolomiti, ki je 
predstavo organiziralo, je na ogled igre Gastarbajterja uspelo 
privabiti res veliko število gledalcev in izkazalo se je, da so bili 
dvomi o lokaciji in interesu povsem odveč. Celo nasprotno, 
številčni in zadovoljni obiskovalci so dokaz, da tovrstne prire-
ditve potrebujemo.

Le dan za tem je KD Janez Jalen v Notranjih Goricah pred-
stavilo svojo letošnjo premiero, izvrstno predstavo z naslovom 
Sen kresne noči, v kateri ob izkušenih domačih igralcih nastopa 
vrsta izrednih mladih talentov. Tudi tokrat so zadovoljni obi-
skovalci popolnoma napolnili kulturno dvorano. Res izredno.

Tudi v začetku marca se nam obeta vrhunski kulturni do-
godek. V OŠ Brezovica bo v soboto, 12. marca, skupaj z ŽPZ 
Brezovica nastopila odlična pevska skupina Eroica. Koncert bo 
kot nalašč v času okrog dneva žena in prepričan sem, da bo 
tudi tokrat dvorana nabito polna.

Z izrednim športnim dosežkom, osvojitvijo naslova svetov-
ne mladinske podprvakinje, nas je navdušila naša občanka, 
mlada jezerska smučarska skakalka Špela Rogelj. Iskrene če-
stitke!

    Metod Ropret,
župan

Iz občinske hiše

Člani SPVCP na teren za večjo učinkovitost ak-
cije BODI PREVIDEN

Na 3. seji SPVCP smo pred tiskom temeljito pregledali var-
nostne načrte šol v pomanjšanem merilu. Za bodoče prvošolce 
smo naročili rumene rutice in odsevnike. Tudi petošolci bodo po 
uspešno opravljenem kolesarskem izpitu prejeli odsevne trakove. 
Obravnavali smo pobude Sveta staršev OŠ Brezovica. Z dopisi 
na ustrezne organe bomo pospešili reševanje prometnih težav. 
Osnovnošolci se bodo pri urah oddelčne skupnosti pogovarjali 
o varnosti in boljši vidljivosti pešcev v prometu, izvedli anketo ali 
drugo obliko dejavnosti. Za nagrado bodo prejeli odsevne tra-
kove.

Policista bosta vzpostavila stik s predsedniki društev upoko-
jencev. Dogovorili se bodo za srečanje s starejšimi občani, kjer 
bosta poudarila, kako pomembna je uporaba odsevnih brezro-
kavnikov, kresničk in ostalih odsevnih teles.

Člani  SPVCP s  policistom Otom Raiterjem smo se v nočnem 
času razporedili po občini, na najbolj nevarna mesta za pešce. 
Spremljali smo, kako so pešci opremljeni z odsevnimi telesi. Ne-
osvetljeni pešci so za spodbudo prejeli odsevni trak. Po konča-
ni akciji smo naredili analizo. Razdelili smo 78 odsevnih trakov. 
Redki pešci so bili ustrezno opremljeni, večina se je izgovarjala, 
da so samo tokrat pozabili odsevnik. Marsikdo je povedal, da 

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

odsevnega telesa nima in zaprosil zanj še za druge družinske čla-
ne. Nekateri so smatrali, da za kratko razdaljo, skok do trgovine, 
ne potrebujejo odsevnih teles. V trgovino so prišli podnevi, čas 
med prodajnimi policami hitro mine in nakup se je zavlekel do 
noči. Člani  SPVCP za izboljšanje prometne varnosti napoveduje-
mo ponovne akcije.

Zdenka Oblak
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Krajevne skupnosti

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Največji projekt, ki se bo izvajal v letošnjem letu na področju naše 

krajevne skupnosti, že dobiva začetno podobo. Izvajalec del, CPL, je 
že postavil gradbiščni zabojnik pri rekonstrukciji Podpeške ceste skozi 
center vasi. Dela se bodo pričela v začetku marca. Pri rekonstrukci-
ji se bo obnovilo vozišče, dobili bomo nov pločnik, ki bo zelo pove-
čal varnost pešcev skozi stari del vasi. Istočasno se bodo obnovili vsi 
komunalni vodi, vključno z novogradnjo kanalizacijskega sistema. Že 
sedaj prosimo za strpnost udeležencev v prometu, saj bo prav gotovo 
prihajalo do delnih zapor cestišča. Gradnja doma za starejše občane 
poteka hitro in po planu. Del objektov je gradbeno že v zaključni fazi. 
Odmevno nagrado Prešernovega sklada je ob kulturnem prazniku pre-
jel naš krajan in priznani tenorist Branko Robinšak. V imenu krajevne 
skupnosti mu iskreno čestitamo in mu želimo še veliko veselja in zado-
voljstva ob poslanstvu, ki ga opravlja. Ker bi rad z veseljem delil lepe 
občutke, ki sem jih doživel na potovanju po Tanzaniji, vabim  vse, ki vas 
zanima življenje v Afriki, na predstavitev potopisa, ki bo v petek, 11.3. 
2011, ob 19.00, v dvorani zadružnega doma v Notranjih Goricah.     

Marko Čuden
KS Notranje Gorice-Plešivica

Iz KS Podpeč – Preserje 
Svet KS Podpeč - Preserje je imel v letošnjem letu svojo redno sejo, na 

katero so bili povabljeni tudi občinski svetniki iz naše krajevne skupnosti, 
ki so predstavili področje, na katerem delujejo v občinskem svetu. Sku-
pno nam je bilo, da se skušamo čim bolj potruditi pri pripravi proračuna 
in s tem zagotoviti čim večji finančni vir za KS. Vendar glede na trenutno 
finančno stanje in pripravljene skupne investicije na ravni občine, ne bo 
zagotovljenih finančnih sredstev v taki meri, kot si želimo vse krajevne 
skupnosti v občini. 

Vloga za izdajo gradbenega dovoljenja za »Izgradnjo kanalizacijske-
ga sistema v KS Podpeč - Preserje« je bila na UE Ljubljana vložena 1. 2. 
2011, 17. februarja 2011 smo organizirali notarsko overitev na terenu, v 
prostorih KS, saj smo želeli čim bolj približati in olajšati krajanom, da se 
odzovejo in podpišejo služnostne pogodbe. Še enkrat apeliram in po-
udarjam, da KS Podpeč - Preserje in Občina Brezovica želita pridobiti 
gradbeno dovoljenje za izgradnjo kanalizacije v naši krajevni skupnosti, 
vendar je pogoj za pridobitev 100 % podpisane služnostne pogodbe za 
parcele, po katerih naj bi potekal vod kanalizacije, seznam po vodilni 
mapi. Po razgovorih s projektantom bo v nekaterih primerih prišlo do 
manjših razhajanj, predvsem v hribovitem delu, saj se DNK in pa načrt 
kanalizacije ne pokrivata 100 %, npr. kanalizacijski vod poteka po meji 
dveh parcel (kjer morata služnost podpisati oba lastnika parcel), v načr-
tu pa je vod vrisan malo bolj v eno oz. drugo parcelo. To ne bi smela biti 
ovira za pridobivanje služnostnih pogodb, saj se bodo pri izvedbi kanali-
zacijskega voda pokazala še druga odstopanja in se bo reševalo direktno 
na terenu. Vsi, ki se overitev niste udeležili, boste pozvani še enkrat, oz. bo 
KS Podpeč - Preserje stopila v stik z vami, da se individualno pogovorimo 
in razrešimo možna nestrinjanja ali nejasnosti v zvezi s tem. Vendar še en-
krat prosim za sodelovanje, saj gre za širšo skupnost in ne bi bilo dobro, 
da bi lahko volja posameznika vplivala na neizdajo oz. zavrnitev gradbe-
nega dovoljenja. V kolikor bo do tega prišlo, žal KS Podpeč-Preserje oz. 
predsednik ne prevzemam kritike in odgovornosti. 

Konec januarja, 27. 01. 2011 je naša krajanka Špela Rogelj osvojila 
srebrno medaljo, na Mladinskem svetovnem prvenstvu v smučarskih 
skokih v estonskem Otepääju, za kar so ji njeni navijači in klub pripravili 
lep sprejem in program. Špeli še enkrat čestitamo in ji želimo še naprej 
veliko dobrih skokov. 

Tudi letos bo v marcu KS Podpeč - Preserje organizirala srečanje sta-
rejših krajanov v dvorani Kulturnega doma Podpeč. Srečanje je predvide-

no za soboto, 26. marca 2011, ob 17. uri. Vsi od 65. leta starosti naprej, 
bodo prejeli vabilo. 

KS Podpeč - Preserje vabi skupaj z organizatorjem Barjanski zmaj na 
vsesplošno čistilno akcijo »Stop divjim odlagališčem na Ljubljanskem 
barju«, ki bo v soboto, 26. marca 2011. Glavni nosilci akcije bodo ga-
silska društva, saj bodo tudi zbirna mesta v vsaki vasi pred gasilskim do-
mom, in sicer ob 8. uri. Tudi letos bo KS Podpeč - Preserje organizirala 
skupni zaključek čistilne akcije, ki bo ob 12. uri pred gasilskim domom v 
Podpeči.

Janez Šuštariš,
KS Podpeč - Preserje

Iz KS Brezovica
Kot smo že poročali v prejšnji številki Barjanskega lista, so se dela 

za izgradnjo kanalizacije in obnovitev vodovoda v naselju Radna že 
pričela, z izvedbo treh podbojev pod Tržaško cesto: nasproti gasilnega 
doma, na cesti Pot terencev in pri vrtcu v Radni. V oktobru 2010 pa je 
bila na UE Vič vložena vloga za izdajo gradbenega dovoljenja za izgra-
dnjo kanalizacije južno od AC - podboj pod AC, ki bo povezoval kana-
lizacijo Podpeške ceste in kanala A7. Pred nami je še velik del pridobi-
vanja služnosti za izgradnjo kanalizacije in obnovo vodovoda, zato vse 
krajane pozivamo, da ste glede tega strpni, razumevajoči in ste pripra-
vljeni sodelovati. S tem bi pospešili pridobivanje potrebnih dovoljenj. 
Pripravljati se bodo začeli hišni priključki  za vse hiše. Projektant bo na 
terenu skupaj s posameznikom poskušal najti najbolj objektivno rešitev 
za izvedbo le – tega. Na občini se pripravlja odlok o plačilu komunalne-
ga prispevka, zato višina prispevka na hišo še ni znana.

KS Brezovica

- pnevmatike za osebna, poltovorna in 
tovorna vozila, traktorje, gradbeno mehani-

zacijo, motorje
- premontaže in uravnoteženje pnevmatik, 

popravila pnevmatik in platišč
- servis vozil

- priprava vozil na tehnični pregled
- ročno pranje vozila

UGODNE CENE IN PLAČILNI POGOJI

POSEBNE UGODNOSTI ZA ČLANE 
GASILSKIH DRUŠTEV
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- ročno pranje vozila

UGODNE CENE IN PLAČILNI POGOJI

POSEBNE UGODNOSTI ZA ČLANE 
GASILSKIH DRUŠTEV

PE JEZERO 103c                      PE LETALIŠKA 38a
Tel: 01/36 32 130                    Tel: 01/524 01 36
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Komunala

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

Obvestilo iz JKP Brezovica
Obveščamo odjemalce vode, ki so priključeni na vodooskrbni sistem 

Podpeč- Preserje, Notranje in Vnanje Gorice, da je v letu 2010 prišlo do 
sprememb na sistemu, s tem pa tudi pri oskrbi s pitno vodo. Zaradi vsa-
koletnih težav s pitno vodo zaradi motnosti vode na vodnem viru Virje, 
iz katerega se je celotni sistem oskrboval, smo skupaj z občino in Javnim 
podjetjem VO-KA našli rešitev nadomestne vodooskrbe iz centralnega 
vodooskrbnega sistema Ljubljana. V Vnanjih Goricah smo lansko leto 
povezali oba vodovoda in dodatno zgradili še prečrpalno postajo v No-
tranjih Goricah. V času močnejših padavin, ko motnost preseže vrednost 
1 NTU in še narašča, izklopimo črpališče Virje in pričnemo vodo doba-
vljati iz Ljubljane. Za kakovost te vode mora skrbeti VO-KA Ljubljana. 
Prednost te nadomestne vodooskrbe je, da voda ne vsebuje dezinfekcij-
skega sredstva (klora), slabost pa, da so stroški za JKP Brezovica večji, ker 
moramo plačati tudi vodo, ki iz sistema izteka zaradi izgub (okvar). Ob 
tem moramo vso to vodo še prečrpati zaradi nižjega tlaka v ljubljanskem 
sistemu. Druga slabost pa je, da tudi ta nadomestni vir ni popolnoma 
zanesljiv, ker nam v primeru okvare na omrežju ali vodarnah, VO-KA Lju-
bljana ne bi mogla zagotoviti zadostne količine vode ali pa bi dobavo 
celo prekinila. V tem primeru bi ponovno morali sistem oskrbovati z mo-
tno vodo iz Virja in uvesti prekuhavanje. To se je zgodilo  v času lanskih 
poplav, ko je iz obratovanja izpadla vodarna Brest. V tem času so zaradi 
varnosti za zdravje ljudi tudi ljubljansko vodo klorirali.

Občina Brezovica je tudi pričela z določenimi aktivnostmi za izgra-
dnjo čistilne naprave na Virju in se vključila v skupni projekt z občina-
mi Notranjske za pridobitev evropskih sredstev. Večini je znano, da je v 
Vnanjih Goricah na hribu Veliki Vrh zgrajeno novo črpališče, ki iz vrtine, 
globoke 295 m, črpa vodo in z njo oskrbuje vse odjemalce v Vnanjih Go-
ricah do železniške proge, pri normalni porabi vode. Voda iz tega vira je 
neoporečna. Dezinfekcijo vode smo izvajali z natrijevim hipokloritom do 
sredine lanskega leta. Zaradi skladnih vzorcev s Pravilnikom o pitni vodi 
in po predlogu zdravstvene inšpekcije smo dezinfekcijo opustili. Pokaza-
lo pa se je, da ima voda iz tega vira visoko trdoto (okrog 20 nemških 
stopinj), kar je opazilo veliko število odjemalcev v Vnanjih Goricah. Za 
ta problem smo našli rešitev mehčanja vode z magnetnim mehčalcem. 
To bo dodatna investicija, ki bo realizirana v prvi polovici letošnjega leta. 
Vsak odjemalec pa se lahko sam odloči za vgradnjo magnetnega meh-
čalca za eno hišo in s tem reši problem nabiranja kamna v gospodinjskih 
aparatih. Takšen magnetni mehčalec za eno odjemno mesto smo že pre-
izkusili. Dobavo in montažo lahko naročite v JKP Brezovica, kakor tudi 
ustrezne filtre in ionizatorje vode. Za dodatne informacije nas pokličite.

Čeprav se v zadnjih letih ne srečujemo s pomanjkanjem vode, je po-
trebno iskati še dodatne nove vodne vire. Trenutno sta za vodovodni sis-
tem Podpeč – Preserje, Notranje in Vnanje Gorice na voljo dva vodna 
vira in povezava na Centralni vodovodni sistem Ljubljana. Na vsakem 
vodnem viru se lahko kaj zgodi, pa smo lahko prav hitro brez pitne vode.

Odjemalce še obveščamo, da bomo v prvi tretjini leta menjavali 
obračunske vodomere. Pri tem bo lahko občasno prihajalo do kraj-
ših prekinitev vodooskrbe, za kar se vam že v naprej opravičujemo. O 
področju menjave in terminih vas bomo obveščali preko naše spletne 
strani. Letno poročilo o kakovosti vode za leto 2010 bo objavljeno v 
naslednji številki Barjanskega lista ter na spletni strani podjetja: www.
jkp-brezovica.si.

     Miran Repar, inž. gradb.,
vodja vodooskrbe in gradenj

Komunala na Občini Brezovica
Letošnja zima poteka po principu toplo - hladno. Ko smo sko-

raj mislili, da ne bo potrebno več aktivirati posadke, ki skrbi za 
zimsko službo, je ponovno  zapadel  sneg. Upamo, da bo teh dni 

čim manj in da bodo stroški zimske službe čim nižji. Kljub zimskim 
razmeram dela na izgradnji kanalizacije za naselje Radna potekajo 
nemoteno. Prebivalce Radne bomo z dopisom obvestili o dinami-
ki gradnje in morebitnih zaporah ceste in obvozih. Pri tovrstnih 
gradnjah se delnim zaporam cest pač ne bomo mogli izogniti. Na 
komunalnem oddelku pripravljamo predlog proračuna za dve leti. 
Sredstva so tako kot drugje seveda omejena, saj se pozna vsesplo-
šna kriza, ki posledično pomeni tudi manjše prihodke iz naslova 
komunalnih prispevkov. Že v tej številki bi opozoril na čistilno ak-
cijo, ki bo letos v soboto, 26. marca. Več o akciji pa v prihodnji 
številki Barjanskega lista. 

Marko Čuden, 
podžupan
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Šole in vrtci

Vpis v vrtec za šolsko leto 2011/2012
Vsem staršem, ki želite v šolskem letu 2011/2012 svojega otroka 

vključiti v enote Vrtcev Brezovica (Brezovica, vrtec pri OŠ Brezovica, 
Vnanje Gorice, Notranje Gorice, Podpeč ali Rakitna), priporočamo, da 
Vlogo za sprejem otrok v vrtec čim prej oddate, vendar najkasneje do 
31. 3. 2011 (4. člen Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica).

Istočasno obveščamo, da morate starši otrok, ki so bili za šolsko 
leto 2010/2011 zavrnjeni ali so prosto mesto v vrtcu zavrnili sami, vlo-
žiti novo vlogo za vpis otroka v vrtec, če želite vpisati otroka v vrtec za 
šolsko leto 2011/2012.

Prazen obrazec - Vlogo za sprejem otrok v vrtec dobite v vseh ome-
njenih enotah in na spletni strani vrtca (www.vrtec-brezovica.si) in jo 
oddate na upravi vrtca ali pošljete po pošti na naslov: Vrtci Brezovica, 
Nova pot 9, Vnanje Gorice, 1351 Brezovica. Predvideno število prostih 
mest je 110.

V aprilu 2011 bo Komisija za sprejem otrok na podlagi prispelih 
vlog in Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica pričela z delom. 
Starši boste o sprejemu otrok pisno obveščeni, predvidoma v maju ali 
juniju. Pravilnik o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica je dostopen na sple-
tni strani vrtca.

Uradne ure za podrobnejše informacije o vpisu otroka v vrtec, so 
ob ponedeljkih od 12.30 do 15.30 v enoti Vnanje Gorice, Nova pot 9 
(tel.: 01 3651-233).

Liljana Bošnjak, ravnateljica

Šport na OŠ Brezovica od novembra do januarja
V novembru smo začeli s tekmovanji v igrah z žogo. Tako smo nasto-

pali na medobčinskem prvenstvu v malem nogometu, košarki in odbojki. 
V košarki so učenci, pod vodstvom Bojana Raušla, postali medobčinski 
prvaki, prav tako so učenke in učenci zmagali v odbojki. V nogometu 
so učenci v dramatičnem polfinalu, po sedemmetrovkah, morali priznati 
poraz in se zadovoljiti s 4. mestom. Področno prvenstvo v odbojki za 
učenke in učence smo organizirali na naši šoli. V obeh kategorijah smo 
osvojili prvo mesto. Prav tako so bili na področnem prvenstvu uspešni 
naši košarkarji in zmagali v močni konkurenci. Tako so se vse tri ekipe 
uvrstile v četrtfinale državnega prvenstva. Naši mladi pedagogi so se 
odlično odrezali in izvrstno izpeljali četrtfinale tekmovanja na naši šoli. 

Ob pozitivni spodbudi naših navijačev, ki jih je vodil naš komentator na 
tekmah Rudi Sieger (9. razred), so naši košarkarji slavili nad konkurenti, 
OŠ Koseze in OŠ Šmihel Novo Mesto. Zmagale so tudi naše učenke v 
odbojki, ki jih vodi Gabrijela Marinko. Bile so boljše od OŠ Milojke Štru-
kelj, Nova Gorica, OŠ Antona Ukmarja, Koper in OŠ Kolezije iz Ljubljane. 
Tako odbojkarice kot tudi košarkarji so se uvrstili v nadaljnje tekmovanje, 
polfinale državnega prvenstva. Naši odbojkarji, trenira jih Iztok Kšela, so 
morali priznati premoč učencev OŠ Dobrovo iz Goriških Brd. Osvojili so 
končno drugo mesto, pred OŠ Fužine, Ljubljana in si vseeno zagotovili 
napredovanje v polfinale državnega prvenstva. Mlajše učenke naše šole 
so (trener Jure Kern – ŠD Sokol Brezovica) sodelovale tudi na polfinalu 
DP v skokih z male prožne ponjave. Uspešno so zastopale našo šolo. V fi-
nale državnega prvenstva pa se je uvrstila Lucija Jamnik. Uspešni smo bili 
tudi v predtekmovanju ŠKL lige odbojka, saj smo v svoji skupini osvojili 
1. mesto in se uvrstili v četrtino finala, kjer se bomo pomerili z OŠ Franja 
Goloba s Prevalj. V začetku februarja pa smo se udeležili že 15. Pokljuške-
ga maratona, najbolj množične šolske športne prireditve. Na maratonu 
smo sodelovali s tekači na smučeh in pohodniki. V februarju nas čakajo 
polfinalna in finalna tekmovanja državnega prvenstva v košarki, odbojki 
in gimnastiki. Naši učenci 6. razreda pa so se odpravili tudi v zimsko šolo 
v naravi na Roglo. Kakšen bo razplet tekmovanj in kako so se imeli v smu-
čarski ŠVN ter še o drugih tekmovanjih, ki nas čakajo v tem in prihodnjem 
mesecu, pa v aprilski številki.

Gabrijela Marinko, prof. ŠVZ
mentorica

Volk v pravljici 
V februarju, mesecu kulture, smo želeli združiti knjigo s trenutno aktu-

alnim otroškim strahom pred volkovi. Zato se je kar sama od sebe ponu-
dila tema za naše novo raziskovanje, »Volk v pravljici«. Otroci so od doma 
prinašali najrazličnejše knjige, v katerih nastopa volk. O volkovih smo se 
pogovarjali tudi v jutranjem krogu. Otroci so ga opisali takole: volk je 
strašen, volka se bojim, ker me lahko poje, volk je črn, grozen in grd,  je 
črn in hud in živi v temnem gozdu.Različne pravljice o volku smo prebirali 
v igralnici in pravljični sobi: Rdeča kapica, Volk in sedem kozličkov, Peter 
in volk, Trije prašički, Volkec, O volku, ki je iskal pravljico…  Zanimalo 
nas je tudi, kakšen je volk v resnici in ali je res tako nenasiten kot v pravlji-
cah. V revijah Cicido in Ciciban ter v enciklopedijah o živalih smo prebrali 
marsikaj zanimivega in se tudi veliko novega naučili. Zdaj vemo, da je volk 
plašen in da hudobni volk živi le v pravljici. Bili smo tudi ustvarjalni: gibali 
smo se kot volkovi, jih risali in prepevali pesmi. Izbirali smo tudi otrokom 
najljubšo pravljico o volku in verjeli ali ne, zmagala je Rdeča kapica.

Skupina Palčki s Cvetko in Uršo,
 enota Vnanje Gorice
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Kultura

Kulturni mesec v vrtcu Rakitna
Februar je kulturni mesec in tudi z otroki v vrtcu Rakitna smo ga 

obeležili na poseben način. Najprej smo se seznanili s pesnikom Fran-
cetom Prešernom in njegovo poezijo ter spoznali, kako je za nas po-
memben kot pesnik. Del njegove pesmi je tudi naša slovenska himna, 
ki so jo otroci z veseljem spoznali in prepevali. V tem mesecu smo 
vzgojiteljice za otroke pripravile tudi lutkovno predstavo, tako da so se 
seznanili z gledališčem, saj nas je obiskal gledališki igralec Janez Škof. 
Otrokom je predstavil svoj poklic ter jim zaigral na harmoniko. Med 
šolskimi počitnicami so nas s svojo družbo razveselili tudi babice in 
dedki, ki smo jim predstavili del našega vsakdana.

Preko celega meseca nas je spremljala glasba v obliki petja ter igra-
nja na instrumente. Lep zaključek pa so nam pripravili mladi glasbeniki 
iz Rakitne z igranjem na svoje instrumente.

Strokovne delavke iz vrtca Rakitna

Ali je res, da za gradbeno 
dovoljenje za enostano-
vanjsko hišo projektant ne 
izdela načrtov gradbenih 
konstrukcij ter elektro in 
strojnih inštalacij?

Trenutna zakonodaja ponuja odpustek pri pripravi pro-
jektne dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja 
izključno za enostanovanjske stavbe, ki sodijo med manj zah-
tevne objekte. Tako projektant PGD-ja k vlogi za izdajo grad-
benega dovoljenja za enostanovanjsko stavbo dejansko ni 
dolžan priložiti načrta gradbenih konstrukcij ali načrta elek-
tro ali strojnih inštalacij. Želja zakonodajnega organa je bila 
skrajšati in poceniti postopek pridobitve gradbenega dovolje-
nja, kar je delno tudi uspelo, večinoma pa so se obveznosti 
samo premaknile v fazo izvedbe oz. priprave projekta za iz-
vedbo (PZI). Dodaten vidik pri pripravi PGD so tudi pristojni 
soglasodajalci in upravljalci posameznih komunalnih vodov, ki 
ob izdaji svojih soglasij zahtevajo načrte priključkov na javno 
komunalno omrežje in pa predvsem zahteve iz naslova učinko-
vite rabe energije. Pravilnik o učinkoviti rabi energije v stavbah 
(Ul. l. RS št. 52/2010) s svojimi ukrepi sili projektante, da se 
tudi že v fazi PGD pripravijo ustrezne rešitve in s tem tudi na-
črti strojnih/elektro inštalacij.

Vsebino in posebnosti posamezne vrste projektne doku-
mentacije natančno določa Pravilnik o projektni dokumenta-
ciji (Ul. l. RS št. 55/2008).

Branka Matjašič, 
univ. dipl. inž. arh.

Pozdrav pomladi
Vabimo vas na tradicionalno prireditev »Pozdrav pomladi«, ki bo v četrtek, 24. 3. 2011, ob 17. uri, v dvorani Kulturnega doma v 
Podpeči.

Učenci in učitelji OŠ Preserje

Premiera Shakespearovega Sna kresne noči
Notranjegoriški igralci so letos na oder postavili gledališko klasiko 

Williama Shakespeara, Sen kresne noči. Premierno so jo uprizorili v 
soboto, 19. januarja, v domači dvorani. Pod režijo se je podpisal nov 
režiser, Dejan Spasić, v igri pa je nastopilo kar 14 igralcev. Prvič letos so 
se predstavili s pomlajeno in številčnejšo ekipo, šest igralcev pa je v so-
boto tudi debitiralo. Svojih zvestih gledalcev tudi tokrat niti dolgoletni 
člani niti novinci niso pustili ravnodušnih. Nova odrska stvaritev je do 
zadnjega kotička napolnila dvorano, igralci pa so na koncu poželi velik 
aplavz, ki si ga je gledališka ekipa z odlično igro, režijo, kostumografijo, 
scensko postavitvijo in glasbo, nedvomno zaslužila. 

»Lotiti se gledališke klasike Williama Shakespeara ni mačji kašelj,« 
je po premieri dejal vidno zadovoljen režiser Dejan Spasić. »Gre za zah-
teven projekt, saj je tekst popolnoma drugačen od vseh do sedaj, kar 
pa igralcem daje še poseben navdih za delo. Shakespeare je najbrž izziv 
in nuja za vsako gledališče, ki da nekaj nase. Slej kot prej se mora ekipa 
spopasti s kakšnim njegovim klasičnim delom, da si zagotovi kredibil-
nost ali pa neslavno propade,« je dejal Spasić, sicer poklicni gledališč-
nik,  ki je na oder postavil vrhunsko igro. 

Sanjska zgodba kresne noči se dogaja na predvečer poroke vojvode 
Tezeja. Predvsem so tu štirje glavni junaki zgodbe: zaljubljenca Lisander 
in Hermija, ki se ljubita proti volji Hermijinega očeta. Le-ta v trmasti 
očetovski samovolji vsiljuje hčeri Demetrija, ki se je muhasto odvrnil od 

svoje oboževanke Helene. Ko Hermija dobi na izbiro poroko z Demetri-
jem ali pa samostan, skleneta Hermija in Lisander pobegniti. Hermiji-
na prijateljica Helena to razodene Demetriju, ki ves ljubosumen pohiti 
za pobeglima ljubimcema v bližnji gozd, zatrapana Helena pa seveda 
za njim.

Obiskovalci so po predstavi povedali, da niso vedeli, kaj naj priča-
kujejo, a to kar so videli, je preseglo vse njihove predstave o dometu 
amaterskega gledališča. Odlična igralska zasedba, dobro postavljena 
scena in predvsem scenski efekti ter glasba, ki je bila nekakšna glasovna 
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podlaga celotnemu tekstu, so veliko pripomogli k doživetju predstave. 
»Moram priznati, da že dolgo nisem videl igralcev igrati s takim zano-
som in žarom, kot ravno v soboto v Notranjih Goricah. Veliko profesi-
onalnih ansamblov me ni tako prepričalo oz. se nisem mogel vživeti v 
igro zaradi večkrat očitne malodušnosti. Zato sem se odločil, da bom 
od zdaj spremljal dogajanje v KD Janez Jalen in zagotovo še obiskal 
kakšno njihovo predstavo,« je dejal eden od obiskovalcev, ki se je na 
predstavo pripeljal iz Ajdovščine.

V svet sanj in pravljičnosti ste vabljeni ponovno 25. in 26. februarja, 
ob pol osmih v Notranje gorice.

Vesna Novak

Kulturno močvirje 2011
Osrednja občinska prireditev v občini Brezovica v okviru kulturnega 

praznika je tokrat potekala v dvorani osnovne šole na Rakitni, v or-
ganizaciji domačega kulturnega društva, ki je predstavitev sodelujočih 
popestrilo s humornimi vložki. 

Tradicionalno srečanje brezoviških kulturnih društev, z naslo-
vom »Kulturno močvirje«, si je ogledala številčna publika, ki je vi-
dela zanimive nastope društev, v občini. »Na letošnjem kulturnem 
močvirju so se tako kot vsakič predstavila društva iz občine. Videli 
smo številne pevske zasedbe, moške, ženske in mešane, dramske in 
gledališke vložke, folkloro ter pravzaprav vse, kar društva na Brezo-
vici počnejo,« je povedala Alenka Kovačič iz rakiškega kulturnega 
društva. 

Za ohranjanje tradicije so s folkloro poskrbeli člani folklorne sku-
pine Rožmarin iz Vnanjih Goric, ki v decembru praznujejo visoko, 
jubilejno 30. obletnico delovanja. S pevskimi nastopi so prireditev 
popestrili pevski zbori, na odru sta se obiskovalcem predstavila ŽPZ 
Brezovica in MePZ Breza. Nastopila je tudi vokalna skupina Podpe-
ški oktet, s petjem pa se je predstavilo tudi rakiško kulturno ume-
tniško društvo. Pod njihovim okriljem so obiskovalci na odru slišali 
pevski zasedbi Boršnik Kranjc, Fantje na vasi ter tokrat prvič, Fantje 
z doline. Organizatorji so v program vključili tudi dramske vložke, s 
kratko dramsko igro o medsosedskih odnosih z naslovom »Ograja« 
se je predstavilo društvo Hrošč. Društvo Janez Jalen pa je predstavil 
Stane Čuden z avtorsko stand-up komedijo, v kateri je povedal re-
snico o kulturi. Nastope v sklopu praznovanja kulturnega praznika 
si je ogledal tudi podžupan Marko Čuden, ki je pohvalil vsa društva 
in izpostavil pomen ljubiteljske kulture. Dvourni program so društva 
zaključila s sproščenim druženjem ob izbrani kapljici in prigrizku. 

Vesna Erjavec

Nagrajenec Prešernovega sklada tenorist 
Branko Robinšak

Eden najboljših slovenskih opernih pevcev, Branko Robinšak, 
sicer Mariborčan, priseljen v Notranje Gorice, je letos prejel Na-
grado Prešernovega sklada, ki so mu jo prinesli predvsem lepota 

glasu, doživetost nastopa in pevska 
tehnika. Robinšak je že kot študent 
začel sodelovati z SNG Opera in 
balet Ljubljana, kjer je pred osem-
indvajsetimi leti debitiral z vlogo 
Tamina v Mozartovi Čarobni pišča-
li. Profesionalno pot je nadaljeval v 
opernih hišah v Salzburgu, Gradcu, 
Innsbrucku, Bernu, Ženevi, Baslu, 
Frankfurtu, Karlsruheju in Münch-
nu. Nagrado Prešernovega sklada 
je Branko prejel za pevske vloge 
Vladimirja Igorjeviča v Borodinovi 
operi Knez Igor, Lazarja v istoimen-
ski kantati Franza Schuberta, Fran-
za v Offenbachovi operi Renske 
nimfe, Don Joseja v Bizetovi operi Carmen, Pinkertona v Pucci-
nijevi operi Madame Butterf ly in Des Grieuxa v Puccinijevi operi 
ManonLescaut. Njegova moč na odru in krhkost v zasebnem ži-
vljenju pa sta bili predstavljeni tudi v dokumentarnem f ilmu Jana 
Zakonjška - Življenje v teku, portret Branka Robinšaka.  

Z opernim pevcem Brankom Robinšakom smo se pogovarjali v 
prijetni, s starinami opremljeni hiši v Notranjih Goricah, kamor se je 
z ženo in dvema otrokoma preselil leta 1989.

Kdo vas je navdušil za petje?
Človek to nosi v sebi, s tem se rodi. Pel sem že kot majhen de-

ček in potem v osnovnošolskem zboru. V gimnaziji, ki sem jo obi-
skoval v Mariboru, smo imeli oktet, ki sva ga ustanovila s prijate-
ljem. Tu je prišlo do preobrata, do razumevanja glasu, umetnosti 
in petja. Potem sem študiral v Ljubljani, sprva geodezijo, nato pa 
sem se vpisal na Akademijo za glasbo in ta študij končal, geode-
zije pa ne (smeh). Že med študijem sem debitiral na ljubljanski 
Operi, za kar sem prejel univerzitetno Prešernovo nagrado. Leta 
'87 sem podpisal prvi angažma v tujini, kjer sem 15 let nastopal 
v različnih teatrih. V tujini sicer še vedno gostujem, od leta 2005 
pa sem član ljubljanske Opere, kjer so mi podelili tudi naziv in 
vlogo prvaka. 
Kaj pomeni biti operni prvak?

Prvak je tisti, ki nosi repertoar hiše in nastopa v najtežjih, najbolj 
eksponiranih vlogah. To je glas, na katerem hiša tudi gradi repertoar. 
Vprašanje, ki se mu težko izognem, kaj vam pomeni nagrada 
Prešernovega sklada?

Pomeni mi potrditev, da sem delal dobro in prav določeno šte-
vilo let. Priznanje mi pomeni veliko prav zaradi dejstva, da je bilo 
predlagano v moji matični hiši in je bilo, kot mi je znano, spreje-
to soglasno, brez nepotrebnih "akrobacij" tudi na vseh drugih in-
stancah. Mislim, da to ne more biti prelomnica v moji karieri, je pa 
gotovo potrditev, da sem nekatere stvari zastavil prav in se mi zdaj 
obrestujejo.
Katera vloga vam je v dolgoletni pevski karieri pomenila naj-
večji izziv in zakaj?

Zagotovo je to vloga Des Grieuxa v Puccinijevi operi ManonLe-
scaut.  Gre za eno najbolj kompleksnih vlog in najtežjih tenorskih 
partitur. Gre za največji interpretacijski in tehnični izziv in velja pra-
vilo, da tista operna hiša, ki ima pevce za tako predstavo, velja za 
ugledno. Sicer mi je pa Des Grieuxa tudi po karakterju zelo blizu. 
Najprej moram sam kot izvajalec razumeti tisto, kar moram posre-
dovati občinstvu, saj šele potem obstaja možnost dobrega prenosa 
energij v avditorij.
Kot solist nastopate tudi na odrih pomembnih evropskih 
opernih hiš. Je med opernim občinstvom v tujini in doma za-
znati kakšno razliko?

Je in ni! V tujini je mogoče več izobražene operne publike, 
pri nas pa smo v glavnem mestu že štiri leta brez opere kot 
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kontinuiranega gledališča in to se verjetno pozna. Res pa je, da 
tako tuja kot tudi domača publika v veliki večini odprtih rok, 
ušes in oči sprejme ponujeno energijo v obliki petja in igranja. 
Res pa je tudi, da je bilo, odkar je operna hiša zaprta, veliko 
manj predstav in publika je veliko manj izobražena. Mladi bi 
morali več obiskovati predstave, pa jih ne. Publika v tujini je po 
drugi strani bolj izobražena, vendar je to lahko dvorezni meč, 
saj ta izobraženost včasih prerašča v visokonoštvo in prenasi-
čenost. 
Česa vas je kot opernega pevca najbolj strah? Je morda to iz-
guba glasu?

Ničesar me ni strah (smeh).
Se vam je kdaj zgodilo kaj neprijetnega na odru? Pavarot-
ti je v nekem intervjuju dejal, da se je predstava začela, 
orkester je začel igrati, on pa je bil v garderobi še v spo-
dnjicah ...

(smeh) Takšnih neljubih pripetljajev je bilo kar nekaj. Imam 
težave s kislino. Nekoč se mi je pri predstavi Renske nimfe, ko 
pojem arijo leže, kislina dvignila. Takrat sem komaj odpel arijo 
do konca.
Operno petje je tudi način življenja. Kaj vam pomeni ume-
tnost?

Paziti moram na prehrano in da se dovolj gibljem. Ko sem še 
delal v tujini, je bilo težko tudi za mojo družino, saj sem bil veliko 
zdoma. Ampak to je način življenja. Umetnost, moja umetnost, je 
zame način življenja, razumevanja sveta, komunikacije med ljudmi 
in živalmi, naravo in vesoljem. Je tista dimenzija življenja, ki vsakemu 
ni dana, jo pa vsak človek na neki način zasleduje. Zadovoljen smem 
biti, da sem »izbran«, kar mi pa nalaga obvezo posredovanja in da-
janja onim, ki tega nimajo.

Vesna Novak

Koncert Eroike na Brezovici
Skupina Eroika prihaja na Brezovico. Trije izjemni vokalisti 

bodo nastopili v soboto, 12. marca, ob 20h v dvorani osnovne 
šole Brezovica. 

Gostje koncerta bodo članice Ženskega pevskega zbora Bre-
zovica.

Vstopnice si lahko zagotovite na bencinskih servisih Petrola, 
poslovalnicah Pošte in drugih znanih mestih Eventima.

Orion
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen
posrednik Mobitel d.d. 
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Ericsson Cedar
5€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Nokia 2220
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Samsung B2100
1€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Povezani 35/45/77 ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Samsung C3060
35€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Penzion paket Plus ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Mobitel d.d.

Hudo zamrznjene cene!
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Slavnostni sprejem za Špelo Rogelj
Pred gasilskim domom na Jezeru se je v torek, 2. februarja, zbrala 

množica vaščanov in navijačev, ki so slavnostno sprejeli svojo sokrajan-
ko, mladinsko podprvakinjo v smučarskih skokih, Špelo Rogelj. Mlada 
Jezerčanka je namreč v estonskem Otepääju osvojila srebrno medaljo 
in tako naslov svetovne podprvakinje. Slovenski ženski reprezentanci, 
ki je na prizorišče prišla v spremstvu trenerja Matjaža Triplata, so česti-
tali tudi predstavniki Smučarske zveze Slovenije, župan Metod Ropret 
in predsednik Krajevne skupnosti Janez Šuštaršič. Čestitali so vsem 
smučarskim skakalkam, največji aplavz pa je požela Špela, saj je s sre-
brno medaljo dosegla največji uspeh slovenskega ženskega skakanja 
na mladinskih svetovnih prvenstvih. Za vrhunski rezultat ji je krajevna 
skupnost podelila denarno nagrado, občina pa ji bo iz županovega 
dobrodelnega sklada namenila štipendijo ali pa enkratno denarno na-
grado.

Nasmejana srebrna Špela je dejala, da je zelo vesela rezultata. Ro-
gljeva je drugo mesto zasedala že po prvi seriji, v finalu pa še enkrat 
dokazala, da je res v vrhunski formi in je še enkrat skočila 96.5 metrov, 
kar je bilo zanesljivo dovolj za srebrno medaljo. »Dve leti nazaj sem 
bila diskvalificirana, tokrat pa sem prikazala dva dobra skoka. Sebi 
sem dokazala, da sem v odlični formi in že se veselim bližajočega se 
svetovnega prvenstva v Oslu.« Borbeno dekle je sicer priznalo, da si 
bi želelo osvojiti tudi zlato, vendar je bila tudi s srebrno kolajno več 
kot zadovoljna. Njen uspeh je na sedmem mestu dopolnila Eva Logar, 
Urša Bogataj pa je osvojila 11. mesto. Šestnajstletni skakalki so za 
vrhunski rezultat čestitali poslovni direktor Smučarske zveze Slovenije 
Andraž Kopač, direktor Smučarsko skakalnega kluba Ilirija, v katerem 
Špela trenira, Miha Koprivšek in podpredsednik Smučarsko skakal-
nega kluba Jezero, Leopold Pristavec. Čestitkam se je pridružil tudi 
Metod Ropret, ki je Špeli v imenu občine poklonil takšen čajni servis, 
kot ga je prejela britanska kraljica Elizabeta na obisku v Sloveniji. Ob 
koncu slavnostnega sprejema sta na oder stopila še ponosna Špelina 
starša. Sledilo je še rezanje torte, pogostitev, veselo druženje in seveda 
fotografiranje s svetovno podprvakinjo. 

Vesna Novak

Zahvala ob sprejemu 
Dan ob vrnitvi s svetovnega mladinskega prvenstva, mi bo ostal v 

lepem spominu. Meni in mojim sotekmovalkam ste pričarali čudovit 
večer, poln lepih misli in besed. Vse to mi je velika spodbuda pri tre-
ningih in tekmah. Bilo vas je zelo veliko, ki ste tako ali drugače sode-
lovali pri sprejemu. Zahvaljujem se vsem za topel, prijazen in čudovit 
sprejem. 

Špela Rogelj

Preserje v znamenju badmintona
Športno društvo Podpeč - Preserje je predzadnji vikend v januarju 

v telovadnici OŠ Preserje pripravilo rekreativni turnir v badmintonu, 
na katerem se je zbralo 24 rekreativnih igralcev badmintona, ki so se 
med seboj pomerili posamezno in v dvojicah. Turnirja se je udeležil tudi 
predstavnik iz Hrvaške in tri predstavnice nežnejšega spola. 

Kot je pojasnil vodja turnirja Damjan Repar, so se igralci najprej 
pomerili s plastičnimi žogicami, nato pa še s pernatimi. Prvi dvoboji so 
se začeli ob desetih zjutraj, turnir pa se je v popoldanskem času zaklju-
čil s finalnimi tekmami. V igri s plastičnimi žogicami je med moškimi 
slavil Urban Cuder, drugi je bil Matjaž Krkač, na tretjem mestu pa je 
pristal Simon Repar. V igri s pernatimi žogicami je bil najuspešnejši Da-
mjan Repar, drugi je bil Mitja Holz, tretji pa Antonio Lovrić. V moških 
dvojicah sta se najbolje borila Mitja Holz in Jure Kranjc, druga sta bila 
Tine Albrecht in Jurij Kumelj, tretja pa Simon in Damjan Repar. V žen-
ski konkurenci je slavila Klaudia Kosec Radin, drugo mesto je zasedla 
Nataša Jenko, tretje pa Natalija Gečev. Najboljšim igralcem in igralkam 
so organizatorji ob zaključku turnirja podelili lepe praktične nagrade. 

Turnir je sicer štel za rekreativno Trump lestvico. Trump turnirjev se 
v Sloveniji ter Hrvaški udeležuje preko 300 rekreativnih igralcev, na leto 
pa jih organizirajo okoli 60. Osnovni namen organizacije rekreativnih 
Trump turnirjev je razvijanje rekreativnega badmintona v naši regiji. Ve-
liko število ljubiteljev perja, borbena igra in kljub utrujenosti zadovoljni 
obrazi pričajo o tem, da se badminton na Brezovici uspešno razvija 
in da lahko ob ustreznih pogojih v nadaljnjih letih pričakujemo vidne 
rezultate tako na tekmovalni kot tudi na rekreativni ravni.

Vesna Novak

Dean Rogelj, odličen mladi judoist
Običajno spoznamo športnike takrat, ko dosežejo vrhunske rezul-

tate. Takrat jim namenimo veliko pozornosti, nato tonejo v pozabo. 
Skoraj nikoli ne vemo za športnike takrat, ko marljivo, pridno treni-
rajo in na malih tekmovanjih dosegajo odlične rezultate. Zanje vemo, 
če jih poznamo kot sosedje, prijatelji ali sorodniki. Navadno mladim 
športnikom namenimo premalo medijskega prostora, da bi jih pred-
stavili in pohvalili. Hkrati bi predstavili šport, s katerim se ukvarja in ga 
približali mladim. Vemo, kako pomembno je, da se mladina ukvarja s 
športom in s tem  pridobiva na vrednotah.

Dean Rogelj je doma na Gorenji Brezovici. Obiskuje osnovno šolo v 
Preserju. Poznamo ga kot veselega fanta, ki v Judo klubu Bežigrad zelo 
resno trenira judo.

Na nastopih v letu 2010 je dosegel 35 zmag in 13 zlatih medalj. 
Končni rezultati v letu 2010:

1. mesto Judo klub Bežigrad – ml. dečki;
1. mesto Judo zveza Slovenije – ml. dečki;
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1. mesto državno prvenstvo Slovenije – ml. dečki.
Slavnostna podelitev pokalov je bila 5. januarja 2011, v hotelu Uni-

on (Judo zveza Slovenije), 28. decembra 2010 pa za dosežke v Judo 
klubu Bežigrad.

Dean, za tvoje dosežke ti čestitamo in želimo, da vztrajaš tudi ta-
krat, ko ne bo šlo vse kot po maslu! Športni pozdrav.

Tvoji navijači

za.ŽABICE.si
Kdo so Žabice?
»Žabice« delujejo v okviru Šolskega športnega društva Log - 

Dragomer že 17 let. V tujini nastopajo kot »Frogs cheer team Slo-
venia« in so najuspešnejša slovenska cheerleading in cheer plesna 
skupina. Danes Žabice štejejo več kot 150 članov in članic. 

Njihovo osnovno poslanstvo je predvsem vzgoja ljudi s pozitiv-
nimi vrednotami, ljudi, ki se med seboj spoštujejo in so odgovor-
ni, ki se veselijo in uživajo v svojem delu, ljudi, ki svojo pozitivno 
naravnanost prenašajo na druge. Tudi iz sosednjih občin se vsako 
leto več otrok odloči, da bodo svoj prosti čas preživeli z Žabicami. 
Iz občine Brezovica jih redno trenira osem in trije od njih so člani 
slovenske cheerleading reprezentance.

Vse skupine Žabic trenirajo starosti in interesom primerno in 
zahtevno. Nekateri samo rekreativno, nekateri pa trenirajo tudi 
šestkrat na teden. In prav te skupine so ene izmed najboljših in 
najuspešnejših evropskih skupin! Osvojile so 12 naslovov evrop-
skih prvakov in se leta 2009 kot prva slovenska skupina udeležile 
svetovnega prvenstva IASF v Orlandu na Floridi v ZDA. 

Žabice imajo letos pomemben tekmovalni cilj. Lani so sode-
lovale v oddaji Slovenija ima talent in se s svojim talentom, pri-
srčnostjo in drznostjo uvrstile v polf inale. Mesec dni zatem, maja 
2010, so se na Evropskem prvenstvu v Bottropu v Nemčiji vnovič 

JEZIKOVNI TEÈAJI IN RAZVEDRILNI PROGRAMI
ZA OTROKE IN ODRASLE

TRŽAŠKA 392, 1351 Brezovica

INFORMACIJE IN PRIJAVE NA TEL. 041/433 033 

TEÈAJ OBLIKOVANJA GLINE

JOGA

JEZIKOVNE POÈITNICE 
V ANGLIJI

PILATES

4.3., 11.3., 18.3. in 25.3.2011 

ob 17.30 do 19.00

(torek in èetrtek od 19.00 do 20.00 
in od 20.15 do 21.15)

(konec junija, 2 tedna, 
prijave do zapolnitve mest)

(ponedeljek, sreda od 19.00 do 20.30
in torek od 17.15 do 18.45)
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spomladanski sklop

uvrstile na seznam potnikov za na svetovno prvenstvo. Ravno na-
stop na tem tekmovanju je letos njihov glavni cilj. 

Ta cilj jim lahko pomagamo uresničiti!
Udeležba na tem največjem tekmovanju v cheerleadingu na 

svetu je za Žabice velik projekt. Njegova f inančna vrednost je oce-
njena na 60.000 EUR. Gre za veliko vsoto, ki jo pretežno plačajo 
starši. In ravno zato, da bi skupini 26 otrok s trenerji in spre-
mljevalci omogočili f inančno lažji odhod na tekmovanje, smo se 
odločili organizirati glasbeno-akrobatski spektakel »za.ŽABICE.
si«, katerega izkupiček bomo v celoti namenili skupini, ki aprila 
odhaja v ZDA.

Prireditev »za.ŽABICE.si«, bo v soboto, 26. marca 2011, ob 
19. uri v dvorani OŠ A. M. Slomška na Vrhniki. Vabilu na nastop 
so se odzvala mnoga znana imena: Alenka Gotar, Manca Špik, 
Damjana Golavšek, ansambel Staneta Petriča, Jernej Dermota, 
ChalleSalle, Sašo Rajaković – Sale, skupina Suhe Češlje, plesna 
skupina Allthat, rock'n roll plesalca Ula in Matic, Vesoljski povž-
ki. Prireditev bodo sklenile Žabice z revialno točko in predstavitvi-
jo skupine, ki odhaja na svetovno prvenstvo. 

Verjamemo, da se lahko tudi vi, dragi bralci Barjanskega lista, 
prepoznate v tej »žabji« zgodbi, zato vas vabimo, da nas s poča-
stite svojim obiskom in sobotni večer 26. marca preživite v naši 
družbi. 

Žabice bomo pripravile tudi razstavni prostor z izdelki in pro-
mocijskim gradivom z logotipom Žabic. Seveda je namen večera 
zbrati čim več sredstev za člansko cheerleading skupino. Ob pla-
čilu vstopnice boste lahko tudi s prostovoljnimi prispevki poma-
gali tekmovalcem k lažji uresničitvi njihovega največjega cilja in 
želje. Za vaš prispevek se bomo Žabice zahvalile, saj za vas pripra-
vljamo presenečenje in žrebanje več lepih nagrad.

Z Žabicami in Za Žabice
ŠŠD Log Dragomer
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Ostalo

ZAGOTOVITE SI SVOJ DELEŽ DO KONCA EBRUARJA!

Novi avtomobili niso le udobnejši in varnejši, temveč tudi varčnejši in prijaznejši do okolja. Pri Renaultu si prizadevamo 
za najvišje standarde tako pri varnosti kot pri ekologiji. Kot vodilna znamka vozil v Sloveniji vzpodbujamo pomladitev 
slovenskega voznega parka, zato kupcem novih vozil Renault ob menjavi staro za novo namenjamo 1.000.000 EUR 
subvencij! Zamenjajte svoj stari avto katerekoli znamke za novi, okolju prijaznejši Renault in izkoristite enkratno EKO 
subvencijo! Akcija velja od 15. do 31. januarja 2011. Več informacij na www.renault.siM
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OB MENJAVI VOZIL STARO ZA NOVO.

POMLAJUJEMO SLOVENSKI VOZNI PARK! 

1.000.000 EUR 
EKO SUBVENCIJ

TAKOJ ODKUPIMO STAREGA ...

... UGODNO PRODAMO NOVEGA

EKO SUBVENCIJA!

Ime trgovca Naslov trgovca IN mesto, tel: 0123 456 7890, www.Imetrgovca.com 
ODPRtO OD PONEDELjKA DO PEtKA OD xx. DO yy., SObOtA OD xx. DO yy., NEDELjA OD xx. DO yy/ZAPRtO.

www.renault.si

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

Občni zbor PGD Podpeč
V soboto, 29. januarja, je osrednja enota Gasilske zveze Brezovica 

na rednem letnem občnem zboru, ki ga je PGD Podpeč pripravilo v ga-
silskem domu, predstavila poročila o delu in načrte. Občnega zbora so 
se udeležili tudi predstavniki prostovoljnih gasilskih društev, ki delujejo 
v zvezi in predstavniki sosednjih gasilskih zvez. Zbora so se udeležili tudi 
župan Metod Ropret, predsednik KS Podpeč – Preserje Janez Šuštaršič 
ter člani in simpatizerji domačega društva. 

Predsednik Primož Šuštaršič in poveljnik Srečko Nagode sta bila z 
delom svojih gasilcev v preteklem letu zelo zadovoljna, uspešno pa so 
realizirali tudi vse načrte, ki so si jih zadali. Občni zbor je z obsežnim 
poročilom o delu za leto 2010 začel predsednik Šuštaršič: »Za podpe-
ške gasilce je bilo leto 2010 zelo delovno in uspešno. Na začetku smo 
si zadali cilj kupiti nujno potrebno novo gasilsko vozilo in ga v naše 
veselje tudi izpeljali. Uradni prevzem novega vozila za prevoz moštva je 
bil novembra.« Šuštaršič je prepričan, da bo novo vozilo spodbuda za 
nadaljnje delo društva in bodo lahko z njim še bolj operativni. 

Poveljnik društva Srečko Nagode se je v svojem poročilu o delu 
operative najprej dotaknil septembrskih poplav: »Zagotovo so prete-
klo leto z operativnega vidika najbolj zaznamovale poplave. Šest dni 
trajajoča intervencija je bil zalogaj, ki si ga nihče ni znal predstavljati. 
Vsekakor pa smo se ob tej naravni katastrofi marsičesa naučili.« Pri 
intervencijah so podpeškemu društvu pomagale tudi druge enote ga-
silske zveze. »Ob tej priložnosti bi se zahvalil vsem, ki ste nesebično 
pomagali reševati, kar se je rešiti dalo. Hvala tudi vsem ostalim enotam 
gasilske zveze in gasilskim društvom sosednjih gasilskih zvez, ki so se 
odzvali hitro,« se je v imenu vseh zahvalil poveljnik Nagode. Ob tem je 
poudaril pomembnost izobraženosti gasilcev, zato so se njihovi člani 

tudi lani prijavili na kar nekaj strokovnih tečajev in drugih izobraževanj.
Društvo se je udeleževalo tekmovanj tako na ravni občine kot re-

gije. Organizirali so izobraževanja, predavanja, operativna enota je 
organizirala društvene in meddruštvene vaje. Aktivni so bili tudi mla-
di, nežnejši spol in veterani. Društvo je bilo dejavno tudi na področju 
preventive. Še posebej je bilo aktivno v mesecu požarne varnosti, ko 
je pripravilo srečanje za šolo in vaščane. Gasilci so tudi varuhi oko-
lja, zato so se člani društva udeležili spomladanske čistilne akcije, kar 
bodo izpeljali tudi letos.

Pohvalam in zahvalam sta se na občnem zboru pridružila tudi žu-
pan Metod Ropret in predsednik KS Podpeč – Preserje Janez Šuštaršič. 

Podpeškemu društvu je čestital tudi poveljnik Gasilske zveze Brezo-
vica, Boštjan Marinko. Osrednji enoti zveze se je zahvalil za pomoč pri 
odpravljanju posledice najhujših poplav zadnjih nekaj deset let. Ma-
rinko je ob koncu občnega zbora poveljniku društva Srečku Nagodetu 
podelil tudi posebno priznanje Gasilske zveze Slovenije za delo in vode-
nje intervencij v poplavah.

Na koncu je PGD Podpeč predstavilo še plan dela za letošnje leto. 
Prizadevali si bodo za dokončanje nadstreška ob gasilskem domu, 
želijo pa nakupiti tudi avtoprikolico za prevoz motorne brizgalne in 
delovne obleke za gasilsko mladino. V planu imajo organizacijo dveh 
tradicionalnih prireditev, kresovanje na sv. Ani in martinovanje. Dejav-
ni pa bodo tudi na področju gasilskih vaj, preventive, okoljevarstva, or-
ganizacije strokovnih predavanj in sodelovanja z vaščani ter mladino.

Vesna Novak

Izlet v Izolo
DU Notranje Gorice - Plešivica je v začetku februarja organiziralo 

izlet v Izolo. Imeli smo čudovit topel sončen dan, tako da smo se lahko 
sprehajali ob morju, v hotelu Delfin smo se kopali, po večerji pa smo 
veselo zaplesali. Želimo si še veliko takih izletov. Glede srečanj pa bi 
obvestila, da bodo potekala vsak prvi in tretji četrtek v mesecu, v pro-
storih DU. Na teh pogovorih se bomo seznanili tudi z metodo reikija in 
še z drugimi stvarmi. Vabljeni.

 Metka Marinčič

Občni zbor PGD Jezero
V petek, 28. januarja, je ta po ustaljenem dnevnem redu potekal 

v prostorih domačega gasilskega doma. Občnega zbora so se poleg 
gasilcev iz domače in sosednjih gasilskih zvez udeležili tudi župan Me-
tod Ropret, podžupan Marko Čuden, predsednik KS Podpeč – Preserje 
Janez Šuštaršič in 47 članov PGD Jezero.

Občni zbor je s pesmijo začel upokojenski pevski zbor, sledila pa je 
minuta molka v spomin na dva preminula člana. Občni zbor je nato 
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potekal po ustaljenem dnevnem redu, ki ga je s svojim obsežnim poro-
čilom o delu za leto 2010 začela predsednica društva Katarina Golob. 
Med drugim je povedala, da je društvo izpeljalo vse zadane naloge, 
skupaj z obnovo gasilskega doma in nakupom novega vozila.

PGD Jezero je lani vodil petnajstčlanski odbor. V društvu so delo-
vale tudi tri komisije: za mladino, ki ji je predsedovala Špela Susman, 
komisija za žene z Marjanco Suhadolnik na čelu in komisija za vete-
rane s predsednikom Marjanom Suhadolnikom. Vse tri komisije so 
pripravile plan dela in ga tudi realizirale. Po oceni, ki so jo opravile 
posamezne komisije na GZ Brezovica, je bilo delo komisij zelo uspe-
šno. »Lahko rečemo, da smo program dela uspešno opravili, kljub 
dejstvu, da se odgovornost, naloge in delo v gasilskih društvih neneh-
no povečujejo. Lani smo dobili tudi novo gasilsko vozilo GVM, ki bo 
gotovo pripomoglo k še boljšemu delovanju društva. Novembra smo 
vozilo pripeljali na Jezero, na uraden prevzem pa še čaka,« je pojasnila 
Golobova.

Lani je društvo posredovalo na treh intervencijah. Največja pa je 
bila gotovo intervencija na septembrskih poplavah, ki so pustošile tudi 
na tem delu občine Brezovica. Pri intervencijah so jezerskemu društvu 
pomagale tudi druge enote gasilske zveze. »Ob tej priložnosti bi se za-
hvalila vsem, ki ste nesebično pomagali reševati, kar se je rešiti dalo. 
Hvala tudi vsem ostalim enotam gasilske zveze in pa tudi gasilskim 
društvom sosednjih gasilskih zvez, ki ste se odzvali hitro. V takšnih situ-
acijah, kot so poplave, ki ne poznajo meja, se šele zavemo, koliko po-
meni dobro meddruštveno sodelovanje,« se je v imenu vseh zahvalila 
predsednica društva.

Društvo pa ni bilo aktivno le na intervencijah, pač pa so se udele-
ževali tudi tekmovanj tako na ravni občine kot regije. Organizirali so 
tudi izobraževanja, predavanja, operativna enota je organizirala dru-
štvene in meddruštvene vaje. Aktivni so bili tudi mladi, nežnejši spol 
in veterani, ki so znanje izpopolnjevali s predavanji, ekskurzijami ali 
pa zgolj z druženji krepili medsebojne stike. Omeniti velja predvsem 
osvojitev Triglava, kamor so člani društva ponesli tudi gasilski prapor. 
Društvo je bilo dejavno tudi na področju preventive. Še posebej je bilo 
aktivno v mesecu požarne varnosti, ko je pripravilo srečanje za šolo in 
vaščane. Gasilci so tudi varuhi okolja, zato so se člani društva udele-
žili spomladanske čistilne akcije, med katero so bili še posebej veseli 
pomoči mladih.

Sledili so pozdravi gostov. Najprej je spregovoril poveljnik Gasil-
ske zveze Brezovica, Boštjan Marinko, ki je čestital društvu za njegovo 
delo in se obenem zahvalil vsem, ki so pomagali odpravljati posledice 
najhujših poplav zadnjih nekaj deset let. Zahvalam se je pridružil tudi 
župan Metod Ropret, ki pravi, da občina resno jemlje sodelovanje z 
gasilci. Čestitkam in zahvalam se je pridružil tudi predsednik krajevne 
skupnosti Janez Šušteršič. 

Na koncu je PGD Jezero predstavilo še plan dela za letošnje leto. 
Vanj so vključena sodelovanja z Gasilsko zvezo Slovenije, občino Brezo-
vica, s sosednjimi društvi, sodelovanje pri organiziranju društvenih in 
meddruštvenih vaj, udeležba na vajah, organizacija strokovnih preda-
vanj, udeležba na gasilskem tekmovanju, sodelovanje z vaščani, šolo in 
vrtcem in uradni prevzem novega vozila. 

Vesna Novak

Vabilo DU Tulipan
Vse upokojence našega okoliša, ne glede na 

starost, spol, težo, versko prepričanje, revmo, 
barvo kože, dioptrijo, krvni tlak in številko čevljev 
vabim, da se pridružijo našemu društvu Tulipan.
Kakšne koristi pa boste imeli od tega?
- da vas ne bo žulila denarnica, jo lahko stanjša-

te za 10 evrov letno za plačilo članarine.
- da se udeležite predvidenih izletov. Za pokuši-

no: 
a) k zeliščarju v Dolenjske Toplice (čajčki pridejo 
z leti vse bolj do veljave)

b) v Goriška Brda za praznik češenj (za vegetarijance predlagamo če-
šnje brez črvov)
c) v kobilarno Lipica in pršutarno Kobilja glava (naj bodo upokojenci 
vsaj še enkrat na konju)

Če so vam všeč naše (zaščitene) barjanske tulpe, vam lahko njihova 
slika na naši čestitki krasi vitrino, pod pogojem, da ste dočakali okroglo 
obletnico življenja.

Za ohranjanje mladostne kondicije priporočamo vsem članom 
obisk uric rekreacije (pon., čet. ob 9. uri). Pred uporabo telovadnice na-
tančno preberite navodila. O tveganju in neželenih učinkih se posvetujte 
s tajnico (Slavka 031 392 383) ali predsednikom (Toni 031 339 590).

In še klic v sili: Ne bodite osamljeni ali celo depresivni, temveč 
se priključite našemu društvu z geslom: »S Tulipanom horuk v nove 
čase!«

 Predsednik DU Tulipan, Vnanje Gorice
 Toni Jurjec

Iz PD Podpeč - Preserje
Velebit

PD Podpeč – Preserje vabi na izlet na Velebit, od srede, 27. aprila do 
nedelje, 1. maja, skupno 5 dni. Obiskali bomo Senj, Krasno, Jablanac 
in se povzpeli na Zavižansko kočo, Mali Rajinac, Crikveno in po dogo-
voru Gromovačo in Zečjak . 
Cena: 150 € (pri udeležbi min 35 oseb)
Vključuje:
- avtobusni prevoz;
- 4x polpenzion v privatnem penzionu v več posteljnih sobah;
- prisotnost planinskega vodnika.
Doplačila na licu mesta:
- turistična taksa in zavarovanje v vrednosti 7 Hrk
- vstopnina v NP Severni Velebit.  
Termin: 27. april –1. maj 2011

Podrobne informacije o programu izleta najdete na www.brezovi-
ca.si. Prijavite se na tel.: 041 795006, v večernih urah. Rok za prijave je 
do zasedbe mest. 

Izlet za veterane
Vsi veterani vabljeni v sredo, 2. marca 2011, na Lubnik (1025 m).
Odhod je ob 8. uri iz Preserja, ustavili pa se bomo tudi v Kamniku, 

Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici.
Z avtobusom se bomo popeljali skozi Ljubljano do Škofje Loke in 

nato do Praprotnega v Selški dolini. Od tam se bomo preko Tomaža 
odpravili proti vrhu Lubnika. Hoje bo približno dve uri. Na vrhu bo 
krajši počitek. V dolino se bomo spustili čez Gabrovo v Škofjo Loko. 
Po predhodnem dogovoru bi se nato ustavili še za kosilo. Domov se 
bomo vrnili predvidoma ob 17. uri. 

Cena izleta za člane je 15,00 EUR.  Prijave zbira Marko Goršič, 
telefon 041 795006, v večernih urah. Rok za prijave je do četrtka, 28. 
2. 2011.
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Mt. Kenya in Mt. Elgon
PD Podpeč-Preserje v terminu od 17. decembra do 30. decembra 

2011 vabi na Mt. Kenya in Mt. Elgon. Program potovanja je objavljen 
na www.brezovica.si. 

Cena potovanja na osebo: 2.200 € pri udeležbi 18 oseb (letalski 
prevoz, vsi zemeljski prevozi po programu, nočitev z zajtrkom v hotelu 
v Kampali in Nairobiju, polni penzion v času trekinga, vsa dovolje-
nja za vstop v nacionalni park, vodič in njegova pomočnika za čas 
trekinga, nosači za pomoč, vsa oprema za kuhanje, kuharja, šotori, 
zavarovanje z asistenco v tujini, lokalni angleško govoreči vodnik, slo-
venski spremljevalec na celi poti, svetovanje in pomoč pri pripravi na 
treking).

Prijave zbiramo do 20. aprila 2011.
Vse dodatne informacije dobite na tel. 041 795 006.

PD Podpeč - Preserje

Tradicionalna 5. povezana čistilna akcija pros-
tovoljcev

Vabilo vsem tistim, ki jim ni vseeno, kaj se dogaja z naravo Lju-
bljanskega barja, da se udeležijo velike tradicionalne, že 5. leto pove-
zane akcije prostovoljcev »STOP divjim odlagališčem na Barju«, ki bo 
letos v soboto, 26. marca 2011. 

Brez udeležbe številnih prostovoljcev iz gasilskih društev, lovskih in 
ribiških družin, članic in članov turističnih in športnih društev, šolarjev, 
skavtov, tabornikov in drugih okoljsko ozaveščenih posameznikov si 
uspešne izvedbe takšne akcije ni mogoče zamišljati. Akcije si zato ne 
more in ne sme lastiti nihče. Nenazadnje tudi zato, ker bomo s čisto 
naravo brez divjih odlagališč pridobili vsi.

Organizatorji tradicionalne povezane čistilne akcije na Barju bomo 
poskušali prostovoljce še dodatno motivirati, zato jim bomo posku-
šali zagotoviti večjo varnost in vidljivost s pomočjo odsevnih brezro-
kavnikov in posebnih rokavic. Z njimi bo zagotovljena prepoznavnost 
njihove udeležbe na akciji, lahko pa jih bodo uporabljali tudi kot ude-
leženci v prometu čez celo leto.

Vabimo torej vse posameznike iz številnih prostovoljnih društev v 
občini Brezovica in vse okoljsko ozaveščene posameznike, da se pridru-
žijo skupinam, ki bodo čistile naravo na njihovem koncu. 

Vse podrobnosti o zbirnih mestih skupin, ki bodo sodelovale pri 
čiščenju narave bodo objavljene na spletnem portalu www.barje.net.
Na spletnem portalu www.barje.net želimo poudariti prispevek vsake 
organizirane skupine prostovoljcev, zato bomo veseli informacij o vsa-
ki skupini in območju, ki so ga očistili. Te informacije z navedbo skupi-

ne, številom prostovoljcev in koordinatorjem bomo tudi javno objavili.
Organizirano bo tudi žrebanje udeležencev akcije za lepe nagrade 

(poleti z balonom nad Barjem, knjižne nagrade, organizirani izleti po 
Barju, vožnja po Ljubljanici itd..) 

Za dodatne informacije lahko pokličete na 040 464 326.
Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj

Že dvajsetič za celovito kulturo sožitja med 
ljudmi in z naravo 

Na zadnji seji UO, v začetku februarja, meseca izboljšanja kulture 
na vseh področjih (in ne le na že iz preteklosti priviligiranih), je sogla-
sna ugotovitev, da smo tudi 2011 začeli nadvse delavno, kot da se nam 
ne bi iztekal štiriletni mandat in bi pričakovali nov zagon šele po obč-
nem zboru.
Delo v januarju in februarju 2011

Čeprav so bili realizirani vsi sklepi januarske seje, omenjam le neka-
tere. Nabiralnik pred vhodom v pisarno sprejema tudi vaše predloge. 
Izbrana bo oseba, ki bo vodila evidenco izposojanja noš, za katere je v 
pisarni tudi nova omara. Spodbudni so pohodi v domačem okolju, pri 
katerih pa priporočamo odsevne jopiče. V zvezi z dopisi na lokalne in 
državne ustanove je podana informacija, da ni interesa za varne poti 
zaradi bojazni pred onesnaževanjem okolja. Tudi pri mnogih drugih 
projektih mora lastnik sam poskrbeti za vse. Kljub temu nam je uspelo 
priti v ponatis občinskega prospekta, za razliko od nekaterih turističnih 
ponudnikov in omembe Ašičevih varnih poti, čeprav je oboje dejstvo 
že desetletja. Ob tem pa je bila izdelovalka zainteresirana in gradivo 
posredovano. Izdelan je imenik gostincev. V upanju, da bo sodelova-
nje močnejše od konkurence sta koordinacijo prevzeli Rebecca Križan 
(040 993 414) in Katarina Kršinar (051 329 900). Dotaknili smo se 
tudi pomanjkanja aktivnega podmladka, s katerim se srečuje večina 
društev in je velik problem tudi za TZS. Vse to potrjuje resnico, da je 
celostna podoba naših naselij največ odvisna od tam živečih. Poda-
na je zahvala vsem sodelujočim za postavitev, dežurstvo in pospravilo 
stojnic na sejmu TIP 2011. Na sejmu je bilo veliko zanimanje tudi za 
zemljevid in opis kraja, ki smo ga tiskali spomladi, saj je v njem poudar-
jeno brezoviško barje s širšo okolico. Ažurirana je vsebina na internetu 
in socialnih omrežjih. Ob pobiranju članarine smo k podatkom dodali 
telefonske številke. 
Povabilo na občni zbor

Občni zbor bo v petek, 4.3.2011, ob 19. uri, v dvorani KD Pod-
peč. Tudi to vabilo velja za vse!  Spomnili se bomo dela v preteklem 
letu, izpeljali volitve v organe društva in sprejeli načrt dela za nasle-
dnje leto ter naslednja štiri leta. V iztekajočem mandatu se je doka-
zalo, da je dobro, da smo v UO zastopani interesno in teritorialno. 
Učinek dela pa ni le na sejah, pač pa predvsem na terenu. Kandidati 
in kandidatke za naprej ste seveda do sedaj aktivni, seveda pa smo 
veseli tudi vsake okrepitve, zato vabimo vse, da do 2. marca posre-
dujete predloge Rebecci ali Katarini oziroma jih zapišete in dostavite 
v nabiralnik.

Sam sem vesel, da se mandat izteka, saj je veliko (pogosto ne-
vidnega) dela: s spremembami aktov, razpisi, pogajanji, organizi-
ranjem, prošnjami, evidencami, zapisi in ne nazadnje tudi poroči-
li. Komaj čakam, da se bom lahko v prihodnje posvetil le ožjemu 
interesnemu področju, kjer je za napredek sedaj izpolnjenih že več 
pogojev, na primer komunalna infrastruktura. 
V skupno dobro še naprej!

Čeprav je minilo od začetka »Projekta prenove naselij in izboljšanja 
zaupanja« že 20 let, smo na mnogih področjih spet kot na začetku. Se-
veda s pridobljenimi izkušnjami in potrjenim  spoznanjem, da je najpo-
membnejše medsebojno sodelovanje in premagovanje težav. To potrju-
jejo tudi te počitnice na Brcih mladi od vsepovsod. Na 43. Sosedov dan 
pa bomo skupaj s TZS srečali in pozdravili pomlad s kolesi po barjan-
skih Ašičevih poteh. V primeru ugodnega vremena se bomo s parkirišča 
pri Dolgem mostu odpeljali 21.3., ob 16. uri. Še preden pa se narava 
prebudi, okoli sebe popišimo črna odlagališča in poberimo smeti!

Pustno rajanje za malčke in šolarje v KD 
Podpeč
Kdaj: ponedeljek, 7. marec 
2011, od 16.30 do 19.30

Kje: Kulturni dom Podpeč

Kaj: norčava pustna zabava 
s Piko Nogavičko in kapita-
nom Kljuko, zanimive delav-
nice

Vabljene male in velike ma-
škare!
Vstopnine ni.

Informacije: 031 373 607 
Natalija
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Zahvala
Iskreno se zahvaljujem vsem, ki ste v iztekajočem mandatu poma-

gali ŠKTD Lokvanj, da je bilo pomoči veliko več kot nerazumevanja in 
ravnodušnosti, zaradi katere smo bili marsikje manj učinkoviti in kljub 
vsemu uspešno izpolnili pričakovanja.

Drago Stanovnik, 
v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Občni zbor PD Podpeč – Preserje
V petek, 11. februarja so ga člani društva pripravili kar na čuvaju Lju-

bljanskega barja – v planinskem domu na Krimu, kjer se je zbralo lepo 
število planincev, ki so jih pozdravili predsednik društva Marko Goršič in 
župan Metod Ropret ter podžupan Marko Čuden.

Predsednik Marko Goršič je pojasnil, da letos načrtujejo okoli 30 
krajših enodnevnih izletov in pohodov, ki so jih strnili na majhni zgibanki 
in jo razdelili članom društva. Organizirali pa bodo tudi večdnevna pla-
ninska potovanja, za prvomajske praznike izlet na Velebit, avgusta poto-
vanje v Bosno, decembra pa se bodo ponovno podali na črno celino, to-
krat v Kenijo in Ugando. Goršič je dejal, da je sicer za društvom uspešno 
leto, v katerem so izpeljali 26 krajših pohodov in planinskih izletov. Tako 
mladinska kot tudi sekcija veteranov sta bili lani zelo aktivni. Mladinski 
odsek bo letos praznoval tri leta obstoja, posebej aktiven pa je na OŠ 
Preserje, kjer organizira tudi planinski krožek. Tudi letos bodo nove člane 
privabljali z deljenjem letakov. Aktivnosti pa sta se udeleževala tudi mar-
kacijski odsek in odsek za varovanje narave, ki sta lani očistila pohodni-
ške poti, še vedno pa opažajo, da se ob vznožju Krima in na predelih, kjer 
se zadržuje večje število pohodnikov, vedno znova oblikujejo smetišča. 
Te bodo ponovno sanirali na spomladanski čistilni akciji. Marko Čuden 
je ob tem vse člane društva povabil, da se pridružijo prostovoljcem, ki 
bodo tudi letos marca izpeljali veliko čistilno akcijo Barja.

Planinsko društvo je tudi v letu 2010 sodelovalo z mladino, saj so v 
brezoviških šolah in vrtcih izpeljali kar nekaj akcij, otrokom v vseh enotah 
brezoviških vrtcev pa so predstavili planinsko opremo in pravila obna-
šanja v gorah. V mladinski odsek je sicer včlanjenih več kot 100 otrok iz 
domačih vrtcev. Poleg aktivnosti v šolah in vrtcih ter organiziranja dveh 
pohodov mesečno, pa so izpeljali tudi dva planinska tabora. Tudi letos 
je cilj mladinskega odseka izpeljati dva planinska tabora in pa nadaljevati 
kontinuiteto dveh pohodov mesečno. Planinci imajo letos v načrtu ure-
diti tudi streho doma na Krimu in pa ureditev dotrajane koče na Kavcu.

Vesna Novak

Novice iz Krajinskega parka Ljubljansko barje
19. januarja je bila na Brezovici 4. seja Sveta zavoda Krajinskega 

parka Ljubljansko barje. Na seji smo predstavili poročilo o delu za leto 
2010 in program dela za leto 2011. Poleg tega so predstavniki Centra 
za kartografijo favne in flore predstavili rezultate terenske raziskave 

»Kartiranje in naravovarstveno vrednotenje travniških habitatov v KP 
Ljubljansko barje«. Naloga je pokazala, da se tako količina kot tudi 
naravovarstvena vrednost najpomembnejših travniških habitatov v pr-
vem varstvenem območju KP Ljubljansko barje precej hitro zmanjšuje.

Skupaj z drugimi zavarovanimi območji v Sloveniji smo se pred-
stavili na sejmu Turizem in prosti čas, ki se je odvijal na Gospodar-
skem razstavišču od 27. do 30. januarja. Z veseljem smo ugotovili, da 
je zanimanje za Ljubljansko barje med obiskovalci precejšnje, pa tudi 
poznavanje tega območja med Ljubljančani ni tako slabo. Najbolj so 
povpraševali po označenih učnih, kolesarskih in peš poteh ter pripra-
vljenih izletih po Barju, čemur se bomo letos bolj posvetili. Ker so se 
posamezni subjekti s področja Ljubljanskega barja predstavljali na raz-
ličnih stojnicah, so stekli pogovori o morebitnem skupnem, enotnem 
nastopu na naslednjih sejmih.

Slovenska turistična organizacija je izdala katalog Naravni parki 
Slovenije, kjer boste na 40 straneh našli vse pomembnejše informacije 
o slovenskih naravnih parkih ter obilo fotografij, ki prikazujejo zname-
nitosti teh biserov narave. Katalog je izšel v petih tujih jezikih (angle-
škem, nemškem, italijanskem, španskem in francoskem) in ga lahko 
dobite na sedežu parka vsako dopoldne med delavniki.

Leto 2011 je svetovno leto gozdov, 2. februar pa je svetovni dan 
mokrišč. Letos je ta dan potekal pod geslom Vitalna mokrišča - zdravi 
ljudje, s čimer se želi opozoriti na pomen osveščanja o pozitivnih učin-
kih mokrišč na življenja ljudi. Mokrišča so življenjski prostor številnih 
ogroženih rastlinskih in živalskih vrst, zaradi česar so zelo pomembna 
za ohranjanje biotske raznovrstnosti.

V obeležitev svetovnega dneva mokrišč smo v Krajinskem parku Lju-
bljansko barje pripravili otvoritev razstave in predavanje o Krajinskem 
parku Ljubljansko barje, v Botaničnem vrtu Ljubljana, v avli tropskega 
rastlinjaka. Razstavo si lahko ogledate do konca februarja.

Na slovenski kulturni praznik smo s predstavitvijo Krajinskega par-
ka Ljubljansko barje sodelovali na predavanju za izobraževanje kmetov 
na Verdu, v sklopu letnega izobraževanja KKS Vrhnika. Število poslu-
šalcev kaže, da je tudi med kmetovalci veliko zanimanja za novosti, ki 
jih v prostor prinaša krajinski park ter da je še vedno precej strahov v 
zvezi z omejitvami za kmetovanje. Zato ponovno vabimo vse, ki imajo 
dodatna vprašanja, da se oglasijo na sedežu parka v Notranjih Go-
ricah, da bomo skupaj razjasnili dileme. V naslednjem mesecu bodo 
znani rezultati analize »Kmetijstvo na Ljubljanskem barju«, o čemer 
preberite v naslednji številki Barjanskega lista.

Krajinski park Ljubljansko barje

Mladi aktivni tudi spomladi
Mladi iz ODPM smo aktivni na vseh področjih. Nestrpno priča-

kujemo prvi pomladni dan, 21. 3. 2011, ko bomo organizirali dan 
odprtih vrat. Za najmlajše bodo gugalnice, za mlade rolkarski park in 
za vse video predstavitve naših posnetkov. V zelo bližnji prihodnosti 
pripravljamo tudi foto in video tečaj, na katera se lahko že prijavite na 
tel. 040 344 688.

Luka Stanovnik

Letni Občni zbor PGD Kamnik pod Krimom
V soboto, 12. februarja, je Prostovoljno gasilsko društvo Kamnik 

pod Krimom na rednem občnem zboru predstavilo poročila in svoje 
načrte v letošnjem letu. Zbor je potekal v prostorih domačega gasil-
skega doma, skupaj z gasilci pa so se ga udeležili tudi župan Metod 
Ropret, podžupan Marko Čuden, podpredsednica krajevne skupnosti 
Podpeč – Preserje Anica Strmšek in 55 članov PGD Kamnik pod Kri-
mom.

Skupščino so otvorili z minuto molka v spomin na vse preminule 
gasilce. Z obsežnim poročilom o delu za leto 2010 je občni zbor začela 
predsednica društva Dragica Brancelj. Med drugim je povedala, da je 
bilo lansko leto za društvo zelo pomembno in razgibano, saj so na 
gasilski veselici slavnostno prevzeli novo gasilsko vozilo GVC 16/25 ter 
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uredili lastništvo na zemljišču, na katerem je gasilski dom. Poleg tega 
so v voznem parku društva zamenjali staro, povsem dotrajano avtoci-
sterno in jo zamenjali s podobnim vozilom, ki pa ima manj obrabljene 
mehanske dele. Vozilo bo služilo predvsem za prevoz vode na požar in 
izvajanje drugih storitev.

Lani je društvo posredovalo kar na enajstih intervencijah. Največ-
krat, osemkrat, so intervenirali v okviru septembrskih poplav. »Inter-
venirali smo v Žabnici, Podpeči, Preserju, Prevaljah pod Krimom, Ka-
mniku pod Krimom in Dolenji Brezovici. Črpali smo vodo, polnili in 
postavljali vreče, umikali na varno opremo v stanovanjih, reševali živali 
in vozila v globoki vodi, dva gasilca pa sta delala v občinskem štabu 
GZ na radijskih zvezah,« je povedal poveljnik društva Miran Repar, ki 
je še dodal, da je intervencija potekala šest dni, v njej pa so sodelovale 
vse gasilske enote v občini. Društvo pa ni bilo aktivno le na intervenci-
jah, pač pa so se udeleževali tudi tekmovanj. Društvo je bilo uspešno 
tudi na področju operative. Pridno so se izobraževali na društvenih in 
meddruštvenih vajah in za različne specialnosti, organizirali so osnovni 
tečaj za gasilca in pridobili kar lepo skupino pripravnikov, ki jih v leto-
šnjem letu čaka še nadaljevalni tečaj. Društvo je bilo dejavno tudi na 
področju preventive. Še posebej v mesecu požarne varnosti, oktobru, 
ko so organizirali pregled gasilnikov in imeli dan odprtih vrat, v lan-
skem letu pa so pregledali tudi hidrantno omrežje. 

Gasilci so tudi varuhi okolja, zato so se člani društva množično 
udeležili spomladanske čistilne akcije. Aprila so se tradicionalno poda-
li na Krim, maja nadaljevali s parado gasilskega zaveznika sv. Florjana, 
ki so ga počastili v krajevni cerkvi. Na Binkoštno nedeljo pa so urejali 
promet do romarske cerkve na Žalostni gori. V poletnem času so gasil-
ci pridno zalivali rože in s tem zbirali denar, ki so ga porabili za dokup 
parcele ob gasilskem domu.

Sicer pa je Branceljeva izrazila upanje, da so tokrat zadnjič odpr-
li vrata obstoječega doma, saj je v teku priprava na gradnjo novega: 
»Naš gradbeni odbor je celo leto aktivno iskal ideje, zasnove in možne 
lokacije za zidavo. Sedaj jim je že skoraj uspelo in so tik pred zaključk-
om, da ideja postane projekt in da se delo lahko začne.« Gradnja no-
vega gasilskega doma je največji projekt v letošnjem letu, sicer pa bodo 
med drugim gasilci in gasilke letos sodelovali še na tekmovanjih, svoje 
znanje izpopolnjevali na vajah, se udeleževali strokovnih predavanj in 
izpopolnjevali znanje operativne enote ter izobraževali mlade gasilke in 
gasilce, ki prihajajo v operativno enoto.

Vesna Erjavec

Obvestila Kmetijske svetovalne službe
Izobraževanja v organizaciji Kmetijske svetovalne službe - izpo-

stava Vrhnika
2. 3. 2011 ob 9. uri, v KD Podpeč - Informiranje kmetov o ukrepih 
kmetijske politike s poudarkom na ukrepih KOP ter Kritične točke pri 
kontrolnih pregledih zahtev navzkrižne skladnosti

Predavanji sta namenjeni vsem nosilcem kmetijskih gospodarstev, 
ki nameravajo v letu 2011 vložiti zbirno subvencijsko vlogo. Teme velja-
jo tudi za KOP, zato imejte s seboj KMG MID številko. 
Vnos zbirnih vlog (subvencije) za leto 2011 

V letu 2011 bo vnos potekal od 1. marca do 6. maja, živali se bodo 
vpisovale na dan 1. februarja 2011. Pred vnosom je potrebno urediti 
GERK-e, na vnos prinesite lansko vlogo. Letos bo vnos potekal na novi 
lokaciji na Vrhniki.
Ukinitev pisarne na Tržaški 132

S 1. marcem 2011 Kmetijski zavod Ljubljana ukinja pisarno KSS 
na Viču. Odpirajo se pisarne na Dobrovi in Igu za občine Ig, Dobrova 
–Polhov Gradec in Horjul. Za občino Brezovica se pisarna prestavi na 
Vrhniko, v prostore Kmetijske zadruge Vrhnika (poleg Deželne banke), 
Cankarjev trg 5, 1360 Vrhnika. 

Novi telefoni so: Franc Palčič, 750 20 09 in Janez Drašler, 750 20 
08. Uradne ure so ob ponedeljkih in sredah od 8 - 12h, oziroma po 
dogovoru. V času vnosa zbirne vloge smo dosegljivi vsak dan po 8. uri.   

Kmetijska svetovalna služba Vrhnika

Aforizmi 
FORA: Pesnikom najljubša fora je metafora.
ČASOPIS: Čas je hitrejši od opisov.
Kdor molči, priložnost izgubi.
Dinozavri so izumrli zato, da zdaj petletniki z njimi morijo svoje mame.
Ko pometamo pred svojim pragom, imamo najlepši razgled na sose-
dovo dvorišče.
Aforizme so napisali udeleženci delavnice kreativnega pisanja v Knjižni-
ci Brezovica. Za sodelovanje pri delavnicah se obrnite na: ziga@studi-
ozenit.si

Reportaža z vzpona na Kilimanjaro 2. del 
Objavljamo drugi del reportaže o vzponu na Kilimanjaro, kamor 

so se konec lanskega leta odpravili člani PD Podpeč – Preserje. V ce-
loti lahko reportažo preberete na www.brezovica.si

Ko pride čas za odhod, ne vstanem. Ostali se oblečejo in odidejo. 
Ko se vse pomiri, vstanem na postelji in razmišljam. Mogoče se samo 
glavi zdi, ker ji manjka kisika, da kaj razmišlja. Aha! Signal sporoča, da 
je mehur poln in mora na WC. Že natikanje čevljev je težko in počasno 
opravilo, vezalke zataknem kar za čevelj. Zunaj je jasna noč s polno 
luno, brez vetra. Idealne pogoje za vzpon imajo. Še čelne svetilke niso 
potrebne, tako je svetlo. WC je 40m oddaljen od hiške. Počasi, pole-
pole pridem nazaj, sedem na svoj pograd. Poližem še en aspirin in 
poplaknem z dvema požirkoma vode. Totalni upor. Sploh nista prišla 
do dna, ko sta bila že zunaj. Po 3 urah (zdelo se mi je tako) me zbu-
dijo prvi, ki so prišli nazaj. Nekaj čudno momljajočega sem razbral iz 
njihovih izjav, edino to mi je ostalo v registru, da sem naredil od vseh 
najbolje. Šele podnevi sem zvedel, da so doživljali najhujše težave v 

njihovem planinstvu. Poleg bruhanja so dobili še drisko. In to sredi 
hriba. Zato so obrnili nazaj. Naslednji so se vrnili tisti, ki so prišli do 
roba kraterja, točke Gilmann's point. Okrog devetih so se vrnili prvi 
osvajalci vrha. Dobro zdelani. Zadnji se je vrnil ob 11:00. Po skoraj 
12 urah naporov. Moja »višinska« se je sredi dopoldneva popolnoma 
unesla. Pritisk in pulz sta padla, bolečine v glavi so izginile. Bil sem kot 
prerojen. 

Oglas
Imate v okolici Preserja staro štalo, pa ne veste, kaj bi z njo? 
Je v bližini majhno stanovanje ali stara hiška, lahko potrebna po-
pravila?
Želite skrbno najemnico in nekaj najemnine? 
Potrebujete pomoč pri ročnih opravilih? Pokličite 041 58 34 34! 
Naj bo sodelovanje v vzajemno korist in zadovoljstvo! 

Hvala.
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Ob 10:00 sledi pozen zajtrk in počitek za osvajalce do 13:00 
ure. Nato pa povratek 1050 m niže. Spust sploh ne predstavlja 
nobenih težav. Vračamo se v prekrasnem vremenu, vremenoslovci 
so točno zadeli. 

….
Sledi še zadnje kopanje v morju, zajtrk in izpraznitev sobe. Ob 

12:30 prideta avtobus in kamion po nas in našo prtljago. Vmes 
je čas za zadnji sprehod po mestu in nabavljanje spominkov.  Ku-
pim nekaj malega, majico, kipec Masaja, začimbe, konzervo piva. 
Kilimanjaro seveda. 

Prijavljanje na letališču na Zanzibarju je nekaj posebnega. Ka-
kšni računalniki. Listke pišejo na roke. Sprejem prtljage je kar na 
cesti, pod nadstrešnico. Ampak »marela« je pa tu nevaren pred-
met in jo moram zato potisniti v eno od velikih transportnih vreč. 
Tu v Afriki pa ne sme na krov. »Dangerousobject«, je presodil 
mladenič za pultom. On ima tu moč odločanja.  V mislih se že 
poslovim od nje. Dobro je služila namenu, senčnika, dežnika in 
zaščite pred vetrom. Pa ne samo tu. Tudi Albanijo je dala skozi. 
Pa še kaj. Adijo, kolegica! Izgine v kopici ostalih vreč. 

Letalo družbe Ethiopian prispe po urniku in že smo na krovu. 
Obvestijo nas, da letimo najprej v Dar es Salam, pol ure, nato 
pa nadaljujemo v Adis Ababo. Po 4,5 ure pristanemo v Etiopiji. 
Zamenjamo letalo. Čakamo 5 ur za nadaljevanje poleta v Rim. 
Ob pol enih zjutraj se vkrcamo. Po 6,5 urah leta nad Sudanom, 
Nubijsko puščavo, kjer vozimo po makadamu in Sredozemskim 
morjem, pristane letalo zjutraj v Rimu. Spet čakanje na zvezo za 
Trst. Pristanemo. Prtljago čakamo kar nekaj časa. Vsi so zaskr-
bljeni, kaj bo z marelo. Prihajajo prasice. Moja je prva. In za njo 
še tista z marelo. Kar olajšanje se je čutilo med vsemi. Po opra-
vljenih formalnostih se vkrcamo na avtobus. Slovenija, prihaja-
mo! Celi in zdravi. 

Slavko Turšič

V brezoviški knjižnici smo spoznavali Kitajsko 
in Tibet 

Sredi februarja je knjižnica Brezovica organizirala zanimivo poto-
pisno predavanje Tomaža Vojvode. Popotnik je svoje vtise iz Kitajske 
in Tibeta, kamor je pred štirimi leti odpotoval z družino, podprl s pro-
jekcijo čudovitih fotografij azijskega sveta. Tja so se odpravili ravno 
v času, ko je bila vsa Kitajska v pripravljanju na letne olimpijske igre. 
Svoje potovanje je začel v Pekingu, nadaljeval skozi pokrajino kitajske-
ga krasa, labirinte kamnitih gozdov, skozi obzidja starodavnih mest in 
svetišč na mejah Kitajske. Obiskovalci predavanja, v modri dvorani na 
Brezovici se jih je zbralo okoli 30, so spoznali tudi streho sveta – du-
hovnosti poln Tibet.

Kitajska je ogromna država, z bogato tradicijo, starodavno kultu-
ro, tako da se je bilo po Tomaževih besedah težko odločiti, katere dele 
obiskati in kaj izpustiti. V Pekingu so si najprej ogledali številne tem-
plje, Prepovedano mesto in parke kjer, domačini začenjajo dneve s tai-

chijem in prireditve (pekinška opera, kungfu predstave). K obisku me-
sta seveda sodi tudi plezanje po znamenitem kitajskem zidu. Tam so se 
odločili, da jih bo pot vodila na jug v provinco Guangxi, na področje 
znamenitega kitajskega krasa. Nastanili so se v mestu Yangshuo, od 
koder so delali izlete po čudoviti kraški pokrajini, čolnarili po reki Li, 
lovili ribe s kormorani, splezali na Lunin hrib in uživali v kraškem pod-
zemlju. Podali so se tudi na sever province, kjer so pripadniki ljudstva 
Miao, hribe predelali v riževe terase. Pot jih je kasneje vodila še bolj na 
jug v najbolj južno provinco Junan. Naslednja postaja je bilo mesto 
Lijiang (2400m), kjer živi manjšina Naxi, s svojo nenavadno kulturno 
mešanico tibetanske, kitajske in primesmi predbudističnih verovanj. 
Od tam so odleteli v provinco Sichuan, Čengdu, kjer so si ogledali 
zavetišče pand. V Leshanu so občudovali gigantskega budo, ki so ga 
izklesali iz gore. Pot so nadaljevali v Tibetu. V glavnem mestu Lhasi, so 
se udeležili verskega praznika Tibetancev Shoton. Svoje popotovanje 
so zaključili v Pekingu.

»Obisk Kitajske, zlasti pa Tibeta, je bil pravi kulturni šok. Na prej-
šnjih potovanjih po Severni in Južni Ameriki smo tudi opazovali razlike, 
a ko smo bili na Kitajskem, sem prvič začutil, da so kulture v Ameriki le 
različice naše zahodne kulture. Tukaj pa se je zdelo, kot da je pristop k 
stvarem popolnoma drugačen. Začenši z odnosom do pokrajine (fen-
gshui), zaljubljenostjo v simetrijo tako značilno za Kitajce. Neverjetno 
zgodovino. Zlasti so bodle razlike med našimi predstavami o Kitajski, 
ki smo jih dobili v našem šolskem sistemu in resničnostjo. Navduševala 
me je zlasti neverjetna energija Kitajcev. Pozitivno sprejemanje življenja 
(nisem opazil alkoholiziranih ali drogiranih ljudi). Predvsem pa sem 
imel občutek, da je tu vse mogoče,« je svoje vtise o Kitajski in Tibetu 
strnil Tomaž Vojvoda.

Vesna Novak

Delavnica kreativnega pisanja z Žigo Valetičem
Enkrat mesečno na Brezovici poteka delavnica kreativnega pi-

sanja, ki jo vodi pisatelj in prevajalec Žiga Valetič.

Delavnice se običajno udeleži od pet do sedem nadebudnih 
»pisateljev«. Udeleženci se naučijo ustvarjalnega mišljenja in izra-
žanja svojih pogledov na svet. S pomočjo različnih vaj lahko spo-
znavajo tehnike, vrste, načine in namene pisanja. Kot pojasnjuje 
vodja delavnice, je poudarek vedno na odkrivanju in razvijanju 
lastnega sloga. Svoje izdelke, krajše zgodbe, predhodno prebere-
jo vsi udeleženci in na delavnicah komentirajo in podajo lastno 
mnenje svojim pisateljskim kolegom. Na ta način ustvarjalci v in-
timnem krogu spoznavajo svoj stil pisanja in pa tudi druge stile. 
Njihova želja pa je, da bi ob koncu delavnic, najboljša dela lahko 
objavili tudi v manjši zbirki.

»Na delavnice pridejo predvsem laiki, ki jih druži veselje do 
pisanja, ustvarjanja in izražanja. Nekateri so zelo dobri in vča-
sih me s tekstom prav presenetijo. Ker pa so delavnice intimnega 
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značaja, udeleženci veliko lažje poslušajo kritiko svojih kolegov, 
ki so njegovo delo predhodno prebrali. Kritika oziroma drugo 
mnenje o tem, kaj si napisal, je nadvse dobrodošlo, saj ga lahko 
potem udejanjijo oziroma upoštevajo pri nadaljnjem pisanju,« je 
dejal Valetič in dodal, da se je v enem letu in pol odkar srečanja 
potekajo, slog pisanja posameznikov že močno izkristaliziral. 

»Rada prebiram knjige in rada jih pišem. Zato se udeležujem 
teh delavnic, saj bi v prihodnosti zelo rada napisala knjigo. Mi-
slim, da lahko napišem nekaj dobrega, vendar se moram prej še 
kaj naučiti. Zato pa so delavnice in ref leksije drugih bralcev,« je 
povedala ena izmed udeleženk Tatjana in na vprašanje, kaj bi lah-
ko nastalo, odgovorila: »Morda kak mladinski roman iz šestde-
setih, sedemdesetih let prejšnjega stoletja.« Iztok pa se je naučil 
veliko tehničnih stvari, čeprav kot pravi, bo imel še veliko dela s 
postavljanjem vejic. Sam najraje ustvarja znanstvenofantastične 
tekste. »Zanimivo je slišati mnenje na stvari, ki jih napišeš. Kon-
struktivna kritika je dobrodošla.« Vsi udeleženci so se strinjali, da 
jim delavnice, ki običajno potekajo kar dobri dve uri, prinesejo 
veliko koristnega, na njih se naučijo marsikaj novega, predvsem 
pa se naučijo komentirati in sprejemati kritiko na svoje lastno pi-
sno ustvarjanje.

Vesna Novak

25 lokalnim turističnim vodnikom podelili li-
cence

Gre za medobčinski projekt, ki je podprt in sofinanciran s strani 
Evropske unije, izobraževanje pa je ZIC Vrhnika pripravil skupaj z LAS 
Barje. Izobraževanje oz. tečaj za usposabljanje lokalnih turističnih vo-
dnikov po občinah Vrhnika, Dobrova – Polhov Gradec, Log – Drago-
mer, Brezovica, Horjul in Borovnica in po Cankarjevi spominski hiši ter 
Literarni poti je lansko leto organiziral Zavod Ivana Cankarja Vrhnika. 
Tečaj je obiskovalo 30 tečajnikov, 25 pa se jih je potem udeležilo uspo-
sabljanja. Tega so vsi tudi opravili in dobili potrdilo, da lahko vodijo po 
teh občinah. Licence so tako podelili v torek, 16. februarja, na Vrhniki. 

Razpisa za povečanje gospodarske vred-
nosti gozdov za leto 2010 in tehnično pomoč 
čebelarjem za leto 2011

Občina Brezovica obvešča, da je Ministrstvo za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano objavilo dva razpisa, in sicer Javni razpis za ukrep 
122 Povečanje gospodarske vrednosti gozdov iz PRP 2007-2013 za leto 
2010 (gozdna infrastruktura) ter Javni razpis za oddajo vlog v okviru 
sklopa tehnična pomoč čebelarjem za leto 2011.

Vsi zainteresirani se lahko na prvi razpis prijavite do 1. 3. 2011, na 
drugega pa do porabe sredstev, najkasneje do 1. 7. 2011. 

Vse podatke o razpisih lahko najdete na www.brezovica.si ali na 
Občini Brezovica, 01/ 3601 785. 

Občina Brezovica

40 dni brez alkohola
V znamenje solidarnost z vsemi, ki 

trpijo zaradi nasilja v družinah, zaradi 
nesreč na cestah in zaradi bolezni, ki so 
posledica alkohola.

Občane in občanke ter društva va-
bimo k preventivni akciji »40 dni brez 
alkohola«, ki bo potekala od 9. marca 
do 24. aprila 2011. 

Slovenska Karitas, Svet za preven-
tivo in vzgojo v cestnem prometu in 
Zavod Med.Over.Net v sodelovanju z 
Zavodom Varna pot, Katedro za dru-

žinsko medicino Medicinske fakultete v Ljubljani ter Celjsko interdisci-
plinarno akcijsko skupino za varnost v cestnem prometu smo že šesto 
leto zapored združili moči in organizirali akcijo.

Moto akcije je »Za več pravega veselja brez alkohola«!
Vabimo vas, da se nam pridružite k 40-dnevni odpovedi alkoholu 

v znamenje solidarnosti z vsemi, ki trpijo zaradi nasilja v družinah, ne-
sreč na cestah in zaradi bolezni, ki so posledica prekomernega uživa-
nja alkohola. Pokažimo, da se lahko zabavamo in veselimo tudi brez 
alkohola. 

Za več informacij kliknite na spletno stran www.brezalkohola.si. 
Veseli bomo vaše podpore!

Zavod Med.Over.Net in Slovenska Karitas

Ustavite se. Vlak se ne more.
Tako se glasi slogan akcije, ki vse do 28. februarja poteka po Slo-

veniji, izvaja pa jo Javna agencija za varnost prometa. Namen akcije je 
vplivati na vedenje voznikov in drugih udeležencev v prometu ter zmanj-
šati število prometnih nesreč na nivojskih prehodih ceste čez železniško 
progo. V zadnjih šestnajstih letih se je namreč na železniških prehodih 

zgodilo 646 prometnih nesreč, v katerih je umrlo 147 oseb. Kot so spo-
ročili z Agencije za varnost prometa so med problematičnimi prehodi, 
kjer se je v zadnjih letih zgodilo največ nesreč s smrtnim izidom, tudi 
železniški prehodi na progi Ljubljana - Brezovica – Preserje. Lani smo 
večkrat poročali o hudih prometnih nesrečah, ki so se zgodile na žele-
zniškem prehodu v Vnanjih Goricah, kjer je zaradi nespoštovanja pro-
metne signalizacije vlak trčil v vozilo. Več o akciji si lahko preberete tudi 
na spletni strani www.varnocezprogo.si
Najnevarnejši železniški prehodi so na progah:
Domžale–Jarše–Kamnik
Rače–Hoče–Maribor Tezno 
Šoštanj–Velenje 
Ljutomer–Beltinci 
Ljubljana–Brezovica–Preserje 
Novo mesto–Mirna Peč–Ivančna Gorica 
Novo mesto–Straža

Orion
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Odšel si prekmalu,
Tvoj dih je zastal,
A nate spomin
Bo vedno ostal.

ZAHVALA
Očiju v slovo

IGOR ŠEBENIK
(25. 3. 1970 – 4. 2. 2011)

Bil si dober človek, po srcu veseljak in velik ljubitelj narodnozabavne glasbe. 
Užival si v delu z lesom in mu bil z vsem srcem predan. Radi bi se zahvalili 
vsem domačim, tudi Cestnemu podjetju Ljubljana, in prijateljem za izrečene 
poslovilne besede, g. župniku, Pieti, pevcem, glasbenemu duetu in vsem os-
talim za cvetje, sveče ter ostale darove. 

Vsi njegovi

Življenje niso dnevi,
ki so minili.
to so dnevi,
ki smo si jih zapomnili…

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža,

očeta in dedka

MATIJE ZALARJA
iz Jezera

1930 - 2011
Ob boleči izgubi se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znan-
cem, ki ste nam izrazili sožalje, darovali cvetje, sveče in svete maše. Zahvalju-
jemo se župniku Marku Koširju za lepo opravljen obred in tolažbo. Hvala po-
grebni službi Vrhovec, pevcem, vsem prostovoljnim gasilcem in PGD Jezeru 
za častno stražo in poslovilni govor. Posebej se zahvaljujemo družini Suh-
adolnik za vsestransko pomoč. Hvala vsem tistim, ki ste ga pospremili na 
njegovo zadnjo pot.

Vsi njegovi

www.brezovica.si v letu 2010
Spletna stran občine Brezovica www.brezovica.si vsako leto posta-

ja pomembnejši vir informacij za naše občane, kar kaže tudi obisk, ki 
je bil v letu 2010 kar zavidljiv. Skupno je lani spletna stran občine za-
beležila kar 110.524 obiskov, največ jih je bilo seveda iz Slovenije. Pov-
prečen obiskovalec se na strani zadrži približno 2 minuti, največkrat pa 
prebira novice, uradne objave in išče podatke o občini. Največ obisko-
valcev na spletno stran pride čez iskalnik Google, kar 46 %.

Orion 

Potopisno predavanje s fotografskimi posnetki 
iz Nepala

Vabljeni na predavanje s fotografskimi posnetki iz Nepala, kon-
kretno iz himalajskega pogorja, ki sem ga obiskal v letu 2009 in 
2010. Predavanje bo v petek, 25. marca 2011, v dvorani Zadružne-
ga doma v Vnanjih goricah, ob 18. uri. Naslov predavanja je 30. 
obletnica prvega vzpona na najvišjo gora sveta Mt. Everest in gora 
Langtang Lirung, gora pod katero počiva naš alpinist in himalajec 
Tomaž Humar.

Predavanje in prikaz fotografij Rudolf Tekavčič

Navodila za objavo člankov in prispevkov v Bar-
janskem listu

Dragi bralci in avtorji prispevkov v Barjanskem listu. Tokrat vam 
posredujem nekaj osnovnih podatkov o oddaji besedil, fotografij in 
oglasov za objavo v Barjanskem listu. 
Besedila

Besedila za objavo v Barjanskem listu naj ne bodo daljša od 
3000 znakov s presledki. Prostor v Barjanskem listu je omejen, zato 
skušamo objaviti čim več prispevkov. Če boste upoštevali dano 
omejitev, bomo lahko objavili kar največ vaših besedil. Ko odda-
jate besedilo, ga skušajte čim manj oblikovati, nikoli pa v Wordov 
dokument ne vstavljajte fotografij. Pod vsakim besedilom naj bo 

jasno naveden avtor prispevka in organizacija, v imenu katere od-
daja prispevek. 
Fotografije

Fotografije za objavo v Barjanskem listu naj bodo čim višje kva-
litete. To pomeni, da ne oddajajte pomanjšanih fotografij ali foto-
grafij, ki jih samodejno zmanjša vaš odjemalec elektronske pošte. 
Najbolje je, da nam pošljete fotografije, ki ste jih prenesli naravnost 
s fotoaparata, v originalni velikosti in resoluciji (najmanj 500 kB). 
Vsako fotografijo nam pošljite kot posebno datoteko, v formatih 
jpg, pdf ali tiff. Fotografije, ki ste jih prenesli s spleta, niso primerne 
kakovosti za objavo v tisku. 

Za morebitno tehnično pomoč se obrnite na GSM 041 200 600. 
Vsa besedila in fotografije za objavo nam lahko pošljete na elektron-
ski naslov barjanskilist@brezovica.si ali po navadni pošti na Barjan-
ski list, p.p. 17, 1351 Brezovica. Prosim vas tudi, da upoštevate rok 
oddaje materiala, saj lahko na ta način skupaj zagotovimo kvalitetno 
pripravo glasila. Tekoči roki oddaj so navedeni na www.brezovica.si, 
kjer najdete tudi arhiv Barjanskih listov v obliki pdf dokumentov.

Mojca Pušlar, urednica Barjanskega lista

Potopis s potovanja po Tanzaniji in vzpona na 
Kilimanjaro

Brezovški planinci so bili decembra lani na potovanju po Tanzaniji, 
povzpeli pa so se tudi na Kilimanjaro. Ker bi rad tudi z vami delili lepe 
občutke, ki so jih doživeli, vabijo vse, ki vas zanima življenje v Afriki, na 
predstavitev potopisa, ki bo v petek, 11. 3. 2011, ob 19.00, v dvorani 
zadružnega doma v Notranjih Goricah.

www.brezovica.si
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Jan 1, 2010 - Dec 31, 2010
Comparing to: Site

0

500

1,000

0

500

1,000

Jan 4 Feb 6 Mar 11 Apr 13 May 16 Jun 18 Jul 21 Aug 23 Sep 25 Oct 28 Nov 30

Visits

Site Usage

110,524 Visits

387,017 Pageviews

3.50 Pages/Visit

43.02% Bounce Rate

00:02:12 Avg. Time on Site

27.67% % New Visits

Visitors Overview

0

400

800

0

400

800

Jan 4 Feb 6 Mar 11 Apr 13 May 16 Jun 18 Jul 21 Aug 23 Sep 25 Oct 28 Nov 30

Visitors

Visitors
32,720

Traffic Sources Overview

Search Engines
68,190.00 (61.70%)
Direct Traffic
35,110.00 (31.77%)
Referring Sites
7,224.00 (6.54%)

Map Overlay

Visits

1 108,690

Content Overview

Pages Pageviews % Pageviews

/ 115,743 29.91%

/?m=news&c=2 13,849 3.58%

/?m=not 7,947 2.05%

/?m=pages&id=15 7,494 1.94%

/?m=pages&id=18 7,362 1.90%

1 Google Analytics



Ustanovitelj: Občina Brezovica, W Izdajatelj: Mediaval d.o.o. W Odgovorna urednica: Mojca Pušlar W Oblikovanje in tisk TISKARNA 
PREMIERE d.o.o. W Naklada: 4.000 izvodov W Uredništvo dobite na telefon 041 200 600 (vsak delavnik od 9. do 16. ure), pišete nam 
lahko na naslov Barjanski list, p.p. 17, 1351 Brezovica, prispevke pa nam lahko pošiljate na elektronski naslov barjanskilist@brezovica.si. 
Dolžina posameznih prispevkov je omejena na 3000 znakov s presledki. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja predolgih prispevkov.

BARJANSKI

KOLEDAR 
25.2. 19:30 KD Notr. Gorice Ponovitev komedije »Sen kresne noči«
26.2 19:30 KD Notr. Gorice Ponovitev komedije »Sen kresne noči«
4.3. 19:00 KD Podpeč Volilni občni zbor ŠKTD Lokvanj
5.3. 16:00 Dvorana DUOL 3. državna liga v odbojki, Prigo Brezovica : Salonit Anhovo
7.3. 16:30 KD Podpeč Pustno rajanje za predšolske in šolske otroke
11.3. 19:00 KD Notr. Gorice Potopis s potovanja po Tanzaniji in vzpona na Kilimanjaro
12.3. 10:00 Župnišče Preserje Oratorijski dan
12.3. 19:00 Dvorana DUOL 1. državna liga v odbojki, Duol : Astec Triglav
19.3. 16:00 Dvorana DUOL 3. državna liga v odbojki, Prigo Brezovica : Kostanjevica na Krki
21.3. 16:00 Po Barju S kolesi po barjanskih poteh
23.3. 19:00 Dvorana DUOL 1. državna liga v odbojki, Duol : Gokop Fram
24.3. 17:00 KD Podpeč »Pozdrav pomladi«, tradicionalna prireditev OŠ Preserje

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  2 5 .  3 .  2 0 1 1 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  1 6 .  3 .  2 0 1 1 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica 1, Ljubljana
Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Delovni čas: ponedeljek - petek: 7:00 - 18:00, sobota 8:00 - 12:00

Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure:  ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00


